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that they had to anesthesize [sic] it or put it to sleep, numb
it?

A Tﬂey did not do that.

Q éo it’s your testimony, they didn’t give you

anesthesia in that area?

A No. They did not.

Q They sewed it up?

A Yes.

Q But ;bey didn’t numb it?

A No, .%hey did not.

Qo And you're as sure of that as you are that your

stepfather would beat vyou up?

A Yeé.

Q ~You were given several medications because the
injuries to'tﬁat area were so bad?

A Yes.

] Pain medication?
A Yes.
Q Opioids?

MS. DQRMAN:- I'm gonna cbject as to relevance.

MR, DRASKCVICH: I'd submit that it goes to the severity
of the inju£y <~ accidental injury.

THE COQRT; Okay. ©So what I take out of that is that you
were given pain medication for an injury that you had.
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THE WIfNESS: Yes.

THE COURT: Okay.

MS. DORMAN: My specific objection is to the type of pain
medication;

MR, DRASKOVICH: I —- I’'ll mcove on. It's not that
relevant.

THE COGRT: Well, I'1ll overrule that because if she was
given that, éhe waslgiven that and it was done by a doctor in
a hospital. ifll move on with the next guestion.

Q BE_MR; DRASKOVICH: Have you suffered any other

injuries in foster care that we don’t know about...

A No.

Q Lﬁ.aéide from those two?

A No;'

MS. DORMAN: She —— I ——- I'm SOrry. I'm gonna object.
She testif%gd to three injuries on direct. It misstates her
testimony.

MR. DRASKOVICH: That’s -- and itfs not intentional if I
did, so. |

THE COURT: Okay.

MS. DORMAN: Well, he’s just -- just so we’re clear.
He’s skipping tbe sprained ankle from the...

MR. DRASKO&ICH: Oh.

M5. DORMAN: © ,,.football field.
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THE COURT: Ckay.
Q BY MR. DRASKOVICH: That’s correct. You suffered

another injury. And that was a sprained ankle, correct?

A Yes.

Q Andrwhen did that injury occur?

A During football season of last year.

Q 20157

A Yes.

Q Solydﬁ suffered, while in foster care, two injuries
that required you to -- to go to the hospital in 20147

A Yes.

Q And another injury that required you to go to the

doctor in 20157

A Yes.

Q _Ygu ﬁad a letter read to you that you had previously
testified tﬁat you wrote concerning your father, correct?

A Yes.
Q Theré'was another letter that you actually wrote and

sent to your father in June of 2014.

A I:don’t...

Q Cérréct?
A ....remember.

MR. DRASKOVICH: You have a copy of this. Don’t you?

MS. DORMAN: What?
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M3.
discovery
MR.
MS.
MR.
but,
MS.
MS,
MS.
MS.
MS.
MR.
I'd be ha
THE
M5.
date of t
MR.

MS.

HANRAHAN: We have not been provided with any
DRASKOVICH: I may be mixing...
HANRAHAN : ...from you guys.

DRASKQOVICH: ...the criminal stuff with the ciwvil

HANRAHAN: Does anyone object? Has anyone seen it?
HONQDEL: I've never seen it.

HANRAH&N: Object? Do you guys object?

HONODE@: I —-

DQRMAN: I —- I just, I've never seen 1t before.
DRASKQVICH: I'm almost done with my questioning.
PPY to-pause for them to review it.

COURT: Okay.

DORMA&: You —— I have —- I'm sorry. You said the
hi% is,what, Mr. Draskovich? 1 just...
DRASquch;' In June of 2014.

DORMAN: Okay. June, you’re getting it from the

postmark?‘

MR.
M3,
MRE.

actually,

DRASKOVICH: Yes.
DORMAN : Okay.
DRASKOVICH: I -- if I may approach the witness. Or

do I approach -- is your procedure in this court

that I approach the clerk first? 1I’'d like to have this marked

EIGHTH JURICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEC SERVICES
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as Defense Exhibit (unintelligible}.
THE COURT: Okay. Are you geing to ask to admit it?
MR. DRASKOVICH: Yes.
THE COURT: Okay.
MR. DRASKCVICH: Yes.
MR. GOWDEY: Here’s another cne for you, as well.
“ MR.‘DRASKOVICH: Thanks.
THE CLERK: Keep that one.
MR. DRASKOVICH: I'm gonna present it to her.
" THE CLERK: OQOkay.
MR. DRASKCVICH: All right. If I may approach.
THE COﬁRTf All right. Did you have a chance to read —-
" read that lettér? So he’s gonna -- I -- I‘m assuming he's
gonna ask hér éuestions about it?
MS. DORﬁA&: Yeah. T would assume so.
THE COURT: - Okay.
“ All right. Go ahead.

MR. DRASKCOVICH: If I may approach the witness.

Q BY;MR. DRASKOVICH: I want you to review that. And
there’s twapages to it. One is a —- actually, let me ask you
thié. Whatf?—‘what does it appear that I have presented to
you? |

A ﬁ;létfér that I wrote to dad.

" Q Iﬁ’s in your handwriting?
D;;%—510944—R LAWRENCE/BROWN 06/02/201%6 TRANSCRIPT
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A Yes,

Q And it’'s your signature?

A Yes,

Q And if you'd look at the second page, would you

agree with me that that’s a copy of an envelope?

A Yes.

Q It’s your handwriting on that envelope?

A I bélieve SO.

Q : I ﬁean, you know your own handwriting; correct?

A Yes,

Q And that’s your handwriting?

A I bel;eve so. I'm not guite sure. It doesn’t look

like mine.

Q Sé'itfs your testimony that’s not your handwriting
on the envelope?-.Is it -- Sam, is your testimony that it’s...

MS. DORMAN: This is —-- this is our caseworker’s
handwriting.

O BY Mﬁ. DhASKOVICH: It"s your testimony that’s not

in your handwfiting?

2 "That is-not my handwriting.

o] Okay. Because ycu heard her say that, correct?
A No;. That’s not.my handwriting. I know my
handwritingf |
Q Igfréference to this letter, you mailed it to your
D;l5—5169;4—R LAWRENCE/BROWN 06/02/2016 TRANSCRIPT
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father; correct?

A I did not mail it.

Q I see. But you wrote it?
A Yes.

0 And it starts out...

MR. DRASKOVICH: ©Oh I'd move for admission of...
THE COQRT: Qkay. \
MR, DRASKOVICH: ...Defense Exhibits...

Ié it A?

M5. DORMAN: She hasn’t identified the letter yet. I

mean, we're here..,

MR. DRASKCVICH: She -- she identified the letter’s...

MS. HANRAHAN: She did.

MR. bRASKOVICH: ...her handwriting and her signature.

THE COURT: She -- she did identify the letter was her
handwriting. Butrshe identified that the envelope was not
hers —-- her handwriting.

MS. DORMAN!' So did we ask -- I mean, is this a fair

representation of the letter she (unintelligible) because it’s

obviously a:cgéy, sSO.
THE COURT: Go ahead.
MR. DRASKGVICH: 1’11 approach her with...
MR. GOWDEY: -I have the original.

MR. DRASKOVICH: ...the criginal of that photocopy.
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Q QY MR. DRASKOVICH: Do you recognize this envelope?

A No. I do not.

MR. DRASK@VICH: I will move only for the part -- for the
first page of £he letter. I mean, she’s represented it as a

letter that ‘she wrote to her father. I won’t move for the
admission of thé second part.
THE COUBT: lOkay. Any objection?
MS. Dd?MAN: No. Neot if the letter is identified.
THE COﬁRf: Sco why don’t you ask her then...

MR. DRASKOVICH: Okay.

THE COURT: ...about the letter...
0 BY MR. DRASKOVICH: Do you rec- that’s...
THE COURT!: ...the first page?

MR. DRASKOVICH: I'm sorry.
Q . BY MR. DRASKOVICH: Sc that first page, you wrote

that letter} correct?

A Yes.
Q And you wrote that letter to your dad?
A Yes.

MR. DRASKOVICH: Okay. 1I'd move for it's admission.
THE COURT: bkay. Any objection?

MS. DORmAﬁ; No.

THE COURT: Okay. Then it’ll be admitted.

(Whereupon- Defendant’s Exhibit A was admitted.)
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THE MARSHAL: She’s counsel. She wanted to explain...

(Whereupen the matter was trailed at

12:46:14 and recalled at 12:46:17.)

THE MARSﬁAL: ...to explain why she’s not here. Some
type of medical. emergency.

THE COUﬁT} Okay.

THE MAQSHAL: So she wanted to just explain to the Court.

THE COURT: Okay. All right. So let’s -- we're in the
middle of the trial, though...

THE MARSHAL: Yeah.

THE COURT; ... 80,

All right. Hold on one second. So...

(WﬂerQUpoﬁ the matter was trailed at

12:46?31 and recalled at 12:48:33.)

THE COQRT; All right. Thank you, Samantha. We’re gonna
continuelwiph tﬁe admission of that letter.

MR. DRASKQVICH: Thank you.

THE CQURT: And I'11 let you follow through with a
guestion.

Q BY MR. DRASKOVICH: And do you have the letter in

front of you?

A Yes.
Q Yéﬁ f; you wrote that letter around June of 2014,
correct? L
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A Yes,

Q And after writing this letter, what did you do with
it?

A I had given it to Alicia.

Q Alicia?

A Brown.

Q Okay. Was she given the instructions to mail that

to your fa- stepfather?

A ﬁ did.not give her any instructions on what to do
with it.

¢  So yQu just wrote this letter randomly and gave it
to her? |

A I'ﬁad received a letter from dad first. And then I

had responded back.

Q So'you were in fact intending to have this sent to
your father?

A I;didn’t knew where it was going or what was gonna

happen to it. I just wrote back.

Q Qkay. And just figured that it would find its way
to him?
yay I just gave it to Alicia. And I figured she’d know

what to do with it.
Q And you have this copy of this letter in front of

you, correct?
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A Yes.
Q And if you would please read us the letter.
A . I donft want to.

MR. DRASKOVICH: May I read the letter on the record?

IHE COURT: So same thing with -- with miss -- I would
say that -- that’s —- if that’'s -~ we need to (unintelligible)
-- we're geonna h- have the letter read.

And you don’t have to read it, Samantha.

So isfanyone opposed to Mr. Draskovich
(unintelligiﬁle) Ms. Dorman? Ckay.

Gq.ahead.

O BY:MR, DRASKOQVICH: I will now read the letter.

Deér Dad, hey. Everyone is doing great here. How
are you doing? .Not too well, I suppose. Well, I'm doing
really well in school. Last quarter I got five As and three
Bs.

Thisisucks. I wish that you could be here when I
get home from school. T don’t like only having less than ten
minutes to talk.to you. I know that you are in there for a
stupid reaSén. And you shouldn’'t be there. I know that. You
are the world to everyone and everything, including the dogs.

I'm grying my best to help out with Alicia. I
promise you thaf I will help out grandma. I love you very

much. T wish that I could talk to you about everything. But
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I can’t. I can’t wait until you can come home. I love you
very much.l And as long as we are together, we can get through
this as a family. Love you very much, Samantha, Sam.

MR. DRASKOVICH: 1I711 pass this witness.

THE COURT: Okay. Thank you.

Mr. GoWdey.
MR..GOWPEY; Thank you, Your Honor.

CROSS-EXAMINATION

BY MR. GOWDEY:

Q Samantha, my name is Michael Gowdey. I represent
your mother, Melissa Lawrence. I'm gonna ask you a few
questions based on your testimony and based on your prior
testimony qtrydﬁr preliminary examination and various
statements.;hat{you may have given. Is that okay with you?

A Yés.

Q Very géod. First off, you have testified that the
only peoplé living in your home at the time from 2007, when
these alleggtidﬁs first began to surface, until the time you
were taken éuﬁ_bf'the home, were your brother and your two
sisters, your mother and your fa- and your stepfather. Is
that correcfé ‘

MS. DORMAN: 1I’m gonna object. That misstates her
testimony. |

MS. HONODEL: Join.
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MR. GOWDEY:

Well, as I recall, they asked who lived in

the house. ' And she said, my sisters and my brother.

M5, DORMAN:
ME. GOWDEY:
MS, DORMAN :

MR. GOWDEY:
MS. DORMAﬁ:
lived with ﬁer;;‘
MR.GOWDE;f
MS. DQRMAﬁk
MR. GOWDE?:

" THE COURT: '

MS..DORMANA‘
THE COURT;l-
Q BY MR.
MS. DORMAﬁ} 
THE COURT:
MS. DORMAN;
o BY Mé;_
MS . DORQAN;
Q BY MR.,
THE COURT{
Q. BY MR.

I asked if she lived with her mom and dad...
Okay.

..and if her siblings also lived with her,
I —- I'11 rephrase,.

She testified on direct that a —-- an aunt

I will...
Sc..
I will rephrase.
Ch yeah.  Jennifer.
She.,
Okay.
GOWDEY: Let me ask you..,

...never testified...

All right.

...those were the only people that...
GOWDEY: Can you please...

...1lived with her.

GOWDEY : ...1list for me...
Go ahead. Thank you.

GOWDEY ; ...all of the persons who lived in

your hcouse from 2007 until 20132
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with

Mom, dad, Heidi, Nikki, Wyatt and David.
Okay. So did Dbavid’s girlfriend ever live with you?

Not —-= not that I recall.

'Did any friends of your parents ever stay in the

Not that I can recall.

You can’t recall..,

MR. GOWDEY: Court’s indulgence.

Q
you?
A

Q

BY MR. GOWDEY: ...Alicia? Did Alicia ever live

Not that I recall.

Did a gentleman named Jeff ever live with you?

He came and visited.

"And how long -- and how long would he —-- would he

he came and visited?

Méybe two to three days.

How many times was that?

I‘don’t‘recall.

How ‘bout -- how ‘bout a gentleman named Joe?

He came and visited.

Same:thing, he would only stay two or three days.

Hg’s—étay (unintelligible)...

MS, DORMAN} I'm gonna object as to foundation. When did

-- when was this?
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MR. GOWDEY: From 2007 until 2013.

MS. DORMAN: No. That’s Mr. Gowdey’s testimony. 1I'd
like to know;;;

MR. GOWDEY: That is —-- that was my question,

MS. DORMAN: ...from the witness when Jeff visited, what
time frame...

THE COURT{ . Ckay.

MS. DORMAN:‘ ...when Jce visited...

THE COURT:“Okay.

M3. DORMAN: ...what time frame.

THE COURT: That's fair.

All right. So let's try and narrow it down sc she
can try to ﬁemémber that specific time frame so she can
testify. -

Q Bf MR. GOWDEY: 1In 2007, did anybody come and stay

with you?

A ﬁé# that I can remember.
0 ;DS you know if Alicia lived with you in 20072
A I.donft think so.
Q Do ygu'kncw if David was there in 20077
A Yes,
Q Was Joe there?
A Iidoﬁﬁt remember.
0 waS-jeff there?
Dj;sésibgaqva LAWRENCE /BROWN 06/02/2016 TRANSCRI BT
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A I don’t recall.

9) How about 2008, who lived with you in 20087

A David, Heidi, Nikki, Wyatt, me, mom and dad.

Q Jeff ever stay in 20087

A I don’t remember any time that any of them had come

and stavyed.

Q You don’t remember...

2y No.

Q ...any time?

A No. i do not.

Q Okay;. All right. I wanna talk to you for a moment

about Courtney ﬁoward. Whe is Courtney Howard?

A She was a friend that I went to school with back at
Silverado High Scﬁool.

Q And in fact Courtney Howard is the young woman who
you claimed to that your father punched you in the face. 1Is
that true? ”

A Yés.

Q So you lied to Courtney Howard. Is that correct?
A No: I did not.

Q Well, you have not testified that your father
punched you in the face causing the black eyes., Did you?

A No. .I did not.

Q Okay. But you told Courtney Howard that. Didn’t
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you?

A

Q

fes. I did.
Did you lie to Courtney Howard?
No. I did not.

You do understand the difference between the truth

and a lie?

A

Q

A

Q

Yes. I do.
Ckay. So did your father punch you in the face...
Yes. He did.

....in December of 2013 causing the black eye for

which you wereflater pulled out of the home?

A

Q

One of them, vyes,

So he didn’t hit you in the face with a belt buckle

as you testified here?

A He did hit me with a belt buckle. And he also
punched me.in the face with -- for the other one.

Q So it’é your testimony now that he caused both of
them?

A Yes,

Q 'Okay.r S0 when you testified at preliminary

examination, you lied?

A

Q

Yés. I did.

When you testified that you stcocod into the cabinet,

yvou lied?
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A Yes.
Q And it’s -- and -- and it’'s your testimony that
you’re telling the truth now?

A Yes.

Q When you were interviewed by police on January 8th,

yvou lied?

A Yes.

Q When you were interviewed by CPS, you lied?

A Yes,

Q Bﬁt you’re telling the truth now?

A Yes.

Q Hdw long did your relationship with Courtney Howard
last?

A From. ..

Q Are you still friends?

A I don't talk tc her anymore.

Q fn fact, didn’t Courtney Howard and her mother file

fof a restraining order against you?

ya When was this?

Q Well, let’s see, The card that I’'ve got says April
29th, 2014, when the restraining order was delivered. Is that
true? Are you denying...

A No.

Q ...that they...
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MS. DORMAN: I'm gonna...

THE WITNESS: I never received a restraining order.

Q BY MR. GOWDEY: Did you ever become aware that they
had filed a restraining order against you?

A No. I did not.

Q Okay. I wanna go through scme of your injuries,
March 2008, bruises to the face, both eyes blackened. Do you
recall how thaﬁ cccurred?

A Né. I do not.

Q cid yéu ever recall crashing a bike with vyour
stepbrother, Dévid?

A No. I don’t.

Q So if yéu told CPS or police that that was the cause

of the injury, would that be true or false?

A Tbat'd be false,

Q You aon’t remember how the injury occurred, correct?
A .Mo. i'do not.
- Q Then how do you know it’'s false?

A Because I do not recall ever getting into a bike

accident, gther than the one that I’'ve gotten into in the
past, I think, year or two.

Q‘ dkayg"Now, you said when you were 7 or 8 that you
chipped a tbotﬁ; correct?

A Y'_'e s '
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Q Ahd you said that was caused by dad picking you up
and throwing‘you onte a hardwood floor?

A 'Yesl

Q And ékactly -— can you recall the menach~ mechanism
of how you'actually chipped a tooth doing that?

A My. .

Q Did your tooth hit the hardwood floor?

MS. DORMAN: 1I'm gonna object, She’s gonna have to be
able to aﬁswer.the question before he asks another one.

THE COQRT: So she —-- he asked if you remember. So it's
a yes or,..{

MS. DORMAN: He asked...

THE CQURT: ...No guestion.

MS, DORMAN; ...specifically, do you‘remember the
mechanism of how you chipped your tooth.

THE COURT: 1It’s the mechanism.

S§Athat’s a yes or no gquesticn. If you remember,

say, ves. }If you don’t, say, no.

THE WITNESS: Yes.

Q BY MR. GOWDEY: And how was that?
A M? teeth had hit -- my tooth had hit the hardwood
fleor. |
Q *Did,you suffer any other injury?
A Yo
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Q Bloody —- bloody lip?

A No.

Q Just your tooth broke on the hardwood floor?

A fes..

Q Névember 2008, do you remember bouncing on the bed
with the -- your —- your three brothers and sisters?

A Nd. |

Q So if you told CPS that you bounced on the bed and

that’s how you got a black eye, that would not be true?

A No. It wouldn’t.

Q How —- do you recall how you got those injuries?

A Liaon’t remember ever having those injuries.

Q diay.! Let me ask you this. Every time CPS would
come out tb;sQe you, CPS would -- would give you a ——- a —- a
physical,-visua% examination. Is that correct?

A Yes.

Q S@ they would lock on the -- the area -- the various

areas of yoﬁr bbdy to determine whether there was signs of

abuse. Is that right?

A Yes.:

Q Yéﬁ have stated - where’s that letter - that you
beat me 4—*énd I’'m quoting from the letter here that you wrote
before the?pféliminary exXamination. You beat me every goddamn

fucking day:. Correct?
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A Mm-hm. Yes.

Q Aﬁd it’s been -- it's your testimony that those
beatings caused bruising, correct?

A Yes.

Q Yét, when CPS came and examined you, they didn’t
find bruisiﬁg consistent with that. Did they?

MS. DORMAN: Objection, which time? We’re going to have
the witness testify to 13 different CPS reports and many of
them had iﬁjuries.

THE COﬁﬁT:' Sustained.

MS. DORMAN: ASo which time,. ..

MR, GOWDEY: Okay.

Mé. DORMAN: ..did they not find injuries?

o] BY MR. GOWDEY: We’ll get through.

THE CO?RT:' Sustained.

Q BQ_ME. GOWDEY: When’s the first -- what’s the first
day you can recall being beaten? If you wanna go through ‘em
time by timéf

MS. DdéMANf. I want to know which CPS incident you're
speaking Ofispecifically.

MR. GOWDEY: I’'m speaking specifically of all of them.

MS., DORMAN: That’'s the problem.

MR. GOWDE?: Okay.

MS. DORMAN: I wasn’t allowed to do that.
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THE COURT: Right. Okay.
MS. DORMAN: I was...
THE, COURT;- Right.
MS5. DORMAN: ...objected to...
THE COURT: Right. Okay.
MS. DCRMAN: ...on foundation,
THE COURT:l So we need to...

MS. DORMAN: But Mr. Gowdey’'s...

THE CQURT: ...for the witness...
MS. DORMAN: ...allowed to do that now?
THE COURT:V.NO, no; no. For the witness -- she —-- we

-

have to be ébléﬁto clarify sc she can testify truthfully as to
what time f?ame and wﬁat specific incident ‘cause it may be
different aﬁd hér testimony will be different for different
days. .

0 BY MR.‘GOﬁDEY: Is it your testimony that he beat
you every other day?

lA Yes.

Q And is it your testimony that you were consistently
bruised as é result of that?

a . Yés.

Q Is¢iﬁ‘your testimony, your prior testimony, that
your bruises would last ketween one and two weeks?

A Yes.
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Q And these bruises would be to your torso or back?
A Yes.
Q To the best of your knowledge, did CPS document

those bruises?

A Yes.

MS. DORMAN: Objection, which time?

MR. GO&DEY; Anytime.

THE CCOURT: Sustained.

MS. DORMAN: Thank you.

MR. GOWDE?: Okay. I'1ll move on.

Q 'BY MR. GOWDEY: Now you have testified here —— I
wan- I wannawtaik about the times that you allegedly ran away.
The first time-was in the 6th grade, correct?

A Yes.

Q - Prior:to talking about the -- the individual times,
you said thatryéur mether and your father never tried to stop

vyou. Is that right?

A - Yes,
Q You testified that in the eth grade, your teacher
called home and said you didn’t turn in money for -~ what was

it that you didn’t turn money in for?

A A fundraiser.

Q And tﬁat as —- what’d you do with the money?

A Iiﬁe?ér turned it in. I couldn’t find it.
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Q You couldn’t find the money?
A No. I couldn’t.
Q Okay. You testified that once you found cut the

teacher called{ you didn’t go home.

A No. f!did not.

Q 30 how could your mother prevent you from running
away if you didh’t go home?

A I 'never said she did prevent me from running away.

Q Weil{!éhe'said she never -- she never tried to stop
you; correct? |

A fésf

Q How could she have tried to stop you if you didn’t

A I didn’t go home because I was scared.

Q Well, that’s...
A I. couldn’t have gone home for her to stop me, If I

would’ ve, ..

Q You couldn’t have gone home for her to stop you.
Why not?

A I Was.scared.

Q- Well;‘but you still could’ve gone home. Couldn’t
you? |

A Yes. I could’ve. But I...

Q You’'ve testified...
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A ...wasn’t gonna go home and put myself in that
position anymore.

Q Okay; .So you’ve testified that she never tried to
Stop vyou.

M5. DORMAN: Ob-.,

Q. BY MR. GOWDEY: Yet the first instance that you --
that -- thaﬁ yqu-documented, you never gave her an cpportunity

to try to stop you. Did you?

A She wasn’t even home when I was coming home from
school.

Q Okay.']Good enough. The second time, you're a
freshman in'high séhool. Your mother teold you to leave the
house? |

A Yes.

C Whére{d you go?

A I went to a friend’s house.

Q Did they come looking for you?

A Né; ‘They didn’t.

Q And how long were you gone?

A Maybe"ap hour.

Q And ybu characterize being gone an hour as running
away?

A nglf my friend’s parents had called the cops

because I thd.them I refused to go home.
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Q And the last time —-- the third time when you were a

freshman in high school, you went into the backyard. And your

parents came looking for you. Is that right?

A Yes.

-Q Okay. Now, you have testified that your mother was
aware of theé incidents of abuse. Is that right?

A Yes.

Q Yet in preliminary examination, you testified that
your mother was never aware of any of the incidents. 1Is that
right?

A Yes.

MS. DORMAN: I'm sorry. Are we talking about the
preliminary hearing, is that right, or direct, my direct?

MR. GQﬁDEY: On -- in preliminary examination.

THE COURT: OCkay.

Do yéu understand that gquestion, Samantha?

THE WITNESS: Yes.

THE COURT:. Okay.

Q BY MR. GOWDEY: So you testified under ocath that

your mcther was not aware of the incidents of abuse, correct?

A Yes.
Q What is your mother’s work schedule? Did you —--
strike that@n Are you aware of, in 2013, what your mother’s

work schedule was?

D-15-510%44-R LAWRENCE/BROWN 06/02/2016 TRANSCRIET
EIGHTH JUDiC_IAL DISTRICT CQURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEOQ SERVICES

175
001625




[y

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

A No. 'I don’t remember,
Q Are you aware that your mother would go to work at
2:0C in the afﬁernoon and be gone and not come home until late
" in the evening?.
A Yes.
Q And what time is the incident where Mr. Brown was
v alleged to'have,hit you with a belt buckle and punched you in
the eye in'twoﬁfhousand -- December of 20137 What time did
that incideﬁt ailégedly cccur?
V A I doﬁ't know.
Q Was it;in the morning?
A I don’t know.
V ‘ Q You don’t recall what time it occurred?
A No.,
MS. DORMAN: Objection.
I THE WITNESS: I don’t.
MS. DORMAN: Asked and answered.
THE COURT: .Sustained.
“ Q BY'MﬁJ GOWDEY: Did you go to school that day?
A I.don’t,remember.
Q Wés fhe‘sun up?
V A i don’t remember.
Q Was it dark?
MS. DORMAN: I —-- I -- I'm sorry. I think I objected.
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And I think it was actually sustained. But Mr. Gowdey might
have missed that because he kept asking questions.

THE COURT! Sustained. She doesn’t (unintelligible)

remembers the time,

0 BY MR. GOWDEY: Was your mother home at the time?
A I don’t remember,.

Q Did you tell your mother Mr. Brown had hit ycu with
a belt in the eye and punched you in the face?

A No. I didn’t.

Q You alleged she knew about that incident?

A Yes.

o  How?'

A I don’t know. I figured she did.

Q- Yourfigured she did?

A Yes,

) I wanna talk to you about the cut on your wrist.
MR. GOWDEY: May I -- may I see those photographs?

The clerk’s got ‘em.
Q BYZMR. GOWDEY: You testified at preliminary
examination junintelligible) that you were jumping over a wall

and you had scraped your wrist on a grate. Is that correct?

A Yes;'
Q in.faC£, that’s what you told the police?
A ves.®
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Q That’s what you told CPS?

A Yes.

Q That;s what you told the Court, under ocath. Is that
correct?

A Yes,

Q This -- how long was this injury?

A ﬁhat do you mean?

Q I mean, on your arm. Here -- here, you can loock at

one of the pictures if you’d like to. How long was the actual

injury? One inch, two inches...

MS. DORMAN: I -- I'm gonna object...
Q BY MR. GOWDEY: ...three inches?
M5. DORMAN: ...at this time. We have pictures of it.

She's identifigd the pictures. She’s said that they’re fair
and accurafe7rébresentation of how the -- we can all look for
ourselves.

THE COURT;' I think it’s what’s...

MR.lGOWbEY: I don’t think it’s un- un- it’s unreasonable
to ask her how long was the actual physical cut on her wrist.

MS3. DORMANE What’s the relevance then?

MR. GOWDEY: -I think the relevance here -- I'm laying a
foundation. ' The relevance will become clear in a couple
questions.

THE CCURT: Well, I -- I think...
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MR. GCWDEY: As an offer of...
THE CCURT: ...those pictures -- the picture..,
M3. DORMAN: I can cbject.
MR, GQWDEY: ...proof, my argument is going to be, how

could a butter knife cause this injury?

MS. DORMAN: That’s argumentative. It’s not something...

Q B& MR. GOWDEY: Isn’t that injury much more...

MS. DORMAN: ...to ask the child.

Q BY MR; GOWDEY: ...consistent with being cut from a
grate?

MS. DORMANE That’s argument, Your Honor.

THE COURT: ‘Well, okay. So..

MR. GOWDE?: It’s not argument if I get -- if I'm asking
her a'question.

THE COURT: Hold on. Hold on. So —-—=- so I don't know

that sh- that the size -~ what she says the size of the -- the
mark is...

MR. GOWDEY: . Okay.
THE COURT:‘;...because this picture speaks for itself.
SO that’s meore identifiable than whatever she -- she could say

it’s a foot,. an inch, a centimeter. That tells exactly what

it was.
Q BY MR. GOWDEY: Where was Mr. Brown —-- it —-- it was
your testimony -that you were unloading the —- or that you were
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washing the dishes when this occurred. Is that right?
A Yes,
Q And that Mr. Brown picked up a butter knife and

threw it at you?

A He already had it in his hand.

Q And Be‘threw it at you?

A Yas.

Q A butter knife?

A Yes.

Q Tﬂat’é a butter -- that’s a knife that does not have

a sharpened edge, that has a rounded point to it; correct?
A Depends on the type of butter knife.
Q The butter knife that —- that you allege caused this

incident, that would describe that. Would it not?

A The one that we had -- the one that was thrown at
me, had like ~- it was sort of like a serrated edge on it.
Q And where was Mr. Brown when he allegedly threw this

knife at you?

A Sfanding next to me,

Q How far away was he?
A Maybe‘a foot or two,
Q Aﬁd sG he physically threw the knife at you and it
struck you in the wrist. 1Is that right?
a Yé’s’_. :
D—l_;—S‘lClBil.Ll—R LAWRENCE /BROWN C&/02/2016 TRANSCRIPT

EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEC SERVICES

180
001630




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

Q I-see. How deep was the cut?

A I don't know.

Q Did it require stitches?

A No. He put a butterfly band-aid over it.

Q Did Nikki, Heidi and Wyatt observe the incident?
A I dﬁn‘t know.

Q I'm got talk- I'm not done with my guestion yet.

The incident whereby you injured your eyes in December, did
they observe that? Were they there?

A I don’t know,

Q You don’t know wh—...

MS. DORMAN{ I assume he’s talking about 2013.

THE COURT: December 2013 we're talking about s£ill,
right? | |

MR. GOWDEY: December of 2013.

THE.COURT:Q:Okay.

MR, GQOWDEY: Correct.

Q  BY MR. GOWDEY: You don’t know if they were there?

A No. ';‘do not .

Q You dbn’t know 1f they saw 1it?

A Né. I do not.

Q Ydh've never spoken to them about it?

A I_Ea;é spoken to them about it since we’ve been in
foster carei. But I never...
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Q And did you ask them if they witnessed it?

A No. I haven’'t.

Q It’'s been your testimony that Mr. Rrown, as
punishment, would stand on vour chest. Is that correct?

A . Yes.

¢ Wheh'ﬁés the first time that that occurred?

A I doﬁ’t recall the day, time or year.

Q Do you recall how old you were?

A Né. I do not.

Q Do you recall what grade you were in?

A Noi I do not.

Q Can I have your best estimate as to when that
occurred? |

A I don’t know.

Q _Weﬁe,you 87

A I{doﬁ't know.

Q Wére.you 92

A Iiﬁﬁn't know.

Q Héw ﬁﬁch did ycu weigh when that occurred?

A I.dOﬁft know.

Q Mr. Brown weighs 300 pounds.

MS. DORMAN: Objéction, is there a question?
Q - BY MR. GOWDEY: How much did you weigh when that

occurred?
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MS. DORMAN: She’s answered that one.

THE WITNE%?: I don’t know.

MR. GOWDEY; Well, she’s testified on direct examination
about thesé inbidents. But on cross-examination, she
ccnveniently:doeén’t know anything about the incidents upon
which...

MS. DORMAN: This is...

MR; GOWbEY: ...she’s testified on direct.

MS. DQRMAN; .. .argument, Your Honor. My first objection
was that whén Mr. Gowdey testified that the man weighed 300
pounds that-thé%e was no guestion. He then changed it to how
much did you wéigh. And she’s already answered that. I don't
know what the argument’s about. My objection is to the form
of his questioné;

MR. GQWDEYE The argument is -- is about you received
cooperationlOn airect examination and testified to events that
now., ..

THE COURT: If she says...

MR. GOWDE?: ...0Nn cross-examination...

THE COGRT:"...she doesn’t know...

MR. GOWDEf:r . ..8he remembers nothing about.
THE COQRT{:'...there’s nothing -~ you can’t...
MS. DOﬂMAN; That’s —-- that deoesn’t...

MR. GOWDEY: How many...
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MS. DORMAN: ...respond to my cbjection whatsoever. My
first objection, again, was that when Mr. Gowdey testified the
man welghed 3QO pounds, there was no question. Instead of
changing it ingp;a gquestion, he then asked her how much did
vou weigh..i |

THE COURf} Then she says...

MS. DORMAN: ...which she’s answered twice.

THE COURT: ...1 don't know.
Q ‘BY. MR, GOWDEY: What injuries...

MR. GOWDEY: May I move on?

THE COURT: You may move on.

Q BY MR. GOWDEY: What injuries are you alléging you
suffered asla result of Mr. Brown standing with both feet in
his work boqts:on your chest?

A I had abrasions on my chest that looked more like a
rug'burn...

Q Were those abrasions ever photographed?

A No. They were not.
Q Were these abr- did these incident -- this incident

occur anywhere near any of the incidents that CPS had
responded to an alle- in response to allegations that you were

physically harmed by Mr. Brown?

A I don’t understand. Can you please rephrase that?
Q Yes. - Did CPS ever have an opportunity to view any
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of these —- these alleged abrasions on your chest as a result

of Mr. Brown allegedly standing on you?

pan?

This

A No. They did not.

Q How many times did Mr. Brown hit you with a frying
A Severél.

Q When‘was the first time?

A | IIQOn’t recall.

Q When was the second time?

A I‘donit recall,

Q Wﬁen.was the third time?

A I donft know.

Q Wére you in elementary school?
A I den’t know.

Q Were you in junior high school?
A I don’t know.

Q Wépe yvou in high school?

A ‘i.doé’t know.

MS. DORMANE I'm gonna cobject at this time.

THE COURT: Ckay.

MS. DORMAN; This is badgering the witness at this point.
is a,..

MR. GdWDEY: This...

MS. DORMAN: If I could finish, Mr. Gowdey.
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THE CbURT: Hold on.

MS. DORMAN: You’re doing it to me. And I‘'m a 38-year-
old woman. So:the l7-year-old girl -- he’s doing it to both
of us. You saw him trying to argue with me when I'm making my
objections. He’s now trying to argue with a 17-year-old
witness, th.has now been on the stand for -- I don’t even
know how long.

THE WITNESS: I have a gquestion..

MR, GOWDEY: Two hours.,

MS. DORMAﬁ;. And she's aﬁswered the questions Mr.
Draskovich poééd.in the exact same fashion. And now she’s
answering them for Mr, Gowdey. And I would appreciate that if
he’d shows‘éome;decorum, not just to me, but to the 17-year-
old witness.

MR. GOWDEY: Your Honor...

THE COURT: You have a right to make a record and ask her
the questions. But if she says she doesn’t know, you can
follow up with:more question and give her a time frame. And

if she -- I mean, if she doesn’t know, she doesn’t know. I

get what you're asking. You’re asking her -- in other words,
I think Ms.:Do;man asked tell the -- the grade, the year or

the season or something.
MS. DORMAN: The grade...

THE COURT: The grade, year...
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1|| MS. DORMAN: ...the year or her age,
2 THE COURT: ...her age. Thank you.
3 MR. GOWDEY: Okay.
4 THE COURT: So I get what you’re tryin’ to do is trying
5 to have herﬁgoéus to —— to & time. But if she doesn’t know,
61 you -- you éan;t:badger her.
7 MR._GOwbEyﬁ' Okay.
8 THE WITNESS} - Can I use the restroom real quick?
9 THE COURT; Sure.
10 | THE WITNESS: Thank you.
11 THE COURT: Yeah.
12 Ckay. So we’ll take a break. She has toc use the
13 restroom. So.gp to the restroom. We’ll take a —— how’s this,
14 a ten-minute bﬁéak?
15 (Whereuponithe matter was trailed at
16 Ol:ld:iO,éﬁd recalled at 01:31:33.)
17 ME. GOWDEY: . ...while he’s gone.
18" THE CQURT:" Okay.f All right. So then we’ll go back on

19 the record. .

20 Yqu’re still under oath, Samantha. Okay?
21 THE WITNESS:' Okay.
22 THE COURT: All right,
23" MR. GQﬁbEY: Thank you, Your Honor.
24 THE CQUﬁT;‘ Sure.
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Q

BY MR. GCOWDEY: Samantha, you wrote in your letter

that Mr. Brown beat you with a spatula; correct?

A Yes.

Q How many times did he do that?

A I don’t know.

o] Méfe than once?

A Y?s.

o Mére:than five times?

A ﬁéssibly.

Q: Whenrwas the first time?

A I don’t know.

Q Wﬁen‘was the last time?

A I don‘t know.

Q Hdﬁ cld were you?

A I.donft know.

C Wﬁere did it occur?

A Ifdonff know.

Q Okéy.. You wrote in the letter that he beat you with
a remote. :is that correct?

A ?éé.

Q How mény times?

A Several,

Q Was that more than one?

A Yes .
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Q More than five?
A Yes.
Q Moreffhan ten?
A I don’t know.
Q Wﬁen wés the first time?
A I don’t know.
Q How old were you?
A Irdon’t know.
Q When was the last time?
A . I'm not sure.
Q Did if occur in 20137
Py I don’t know.
Q Where were you when it cccurred the first time?
A I don’t remember.

Do you remember any instances when he beat you with

a remote?

A We were in the living room.
Q When was this?
A I'don’t recall what day, what time, what year,

whether it Qasrlight or dark outside.
THE'COQRT{. Let me ask you this.
Mikégican you just check and see if that microphone
will move toﬁaéés a little bit that way because she’s leaning

towards...
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THE MARSHAL:
THE COURT:

THE MARSHAL:
THE WITNE&S:

THE COURT:

MS. HANRAHAN: She’s {unintelligible).

THE COURT:
it"s hard but --

okay, just so we

Yeah. ..

Oh it doesn’'t move?

...you gotta talk into the mic.

. SQorry.

You know what? You can...

You can —-- talk in the mic but you ——" 1 know

you can look that way, just talk in the mic,

can pick up your voice.

THE WITNESS: QOkay.

THE COURT: QOkay?

TEE WITNEéS: Mm-hm.

THE CdURT: Thanks.

Q BY Mﬁ. GOWDEY: You were in the living room?
A Yes.

Q Aﬂd what happened?

A I'don’t

getting hit with

recall what happened. But I do remember

the remote.

Q | Was i; thrown?
A ﬁg. It was beat on my hands.
Q It was beat on your hands. By Mr. Brown?
A Yés.
Q And you don’t remember how cld you were?
A No:. :I do not.
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o] Do you remember another instance where that
occurred?

A Every time it was done, it was hit on my hands,

Q Every time, how many times is every time?

MS. GORDON: Objection, this has been asked and answered.

THE COURT: She said -- well, she didn’t ans- she didn’t
—= was -—- was‘ésked that question. She said more than five,
yes; more tHan.%en, she does not know.

MR. GOWDEY: Correct.,

o} B&'MR. GowDEY: Every time between five and ten it

was beat on your hands?

A Yes.
Q I see; You wrote that you were hit with a pot,
correct?

A Yes,

Q How mény times?

A Severél.

Q MOre}than five?

.y Possibly.

Q Mor§ than ten?

A Possibly.

Q More £han 207 \

y:y I don't know.

Q So somewhere, yvou think, between 5 and 20 times?
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pot?

A Possibly.

Q What’d the pot look like?

A Iﬁlwa; a silver pot with a black handle.

Q Big é;t, little pot?

A Mediﬁm—sized.

Q Hdw old were you the first time you were hit with a
A I'don't-know.

Q WHEre were you hit?

A Oﬁ my head.

Q Weéelgou bleeding?

2y No. i

Q Whaf:about the second time?

A I don’t know.

Q Co yoﬁ know how cold you were?

A No. I don’t.

Q Do you know where that occcurred?

A - In the Eitchen.

Q You téstified that -- or you wrote in the letter

that you wefe hit with a flashlight. How many times did that

occur?

A Several.
Q More ﬁhan five?

A Possibly.
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back.

with a

Q

More than ten?
fﬂdon't know.

What did the flashlight look like?

'Lﬁﬁg and black.

Where was the flashlight kept?

I don't know.
Where were you struck with the flashlight?

It'd be anywhere from my head toc my hands tc my

So you testified that you were struck in the head

flashlight?

Yes.

And when did that occur?
I don’t recall what day, what time and...
How-—é'sorry. Go ahead. Finish.

I don’t recall what day or what time.

“How old were vyou?

I don’t know.

Were you in 1lst grade?
No.

Brd.gfade?

MS. DORMAN: Objection. Argumentative at this point.

MR. GOWDEY: I have the right to try and refresh the

witness’s rééolﬁection as to -- she’s making allegation with

EIGHTH JUDIQIAL‘DISTRICT COURT - FAMILY DIVISTION - TRAMNSCRIPT VIDEO SERVICES
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—- with no time frame associated with them.

MS. DORMAN: Right. That goes to weight.

MR. GOWDEQ: She. ..

MS. DOEMAN: I mean, you can’t just argue and needle and
pinpoint...

MR. GOWDEf: :Nobody’s...

M5. DQRMAN:; ...until an answer comes out.

MR. GOWDEY: Am I arguing, needling or pinpointing,
Judge? I’ﬁ1allowed to try and pinpoint. I'm allowed to ask
her to the besfrof her reccllection and see if T can refresh
her recolleétigﬁ as to what grade she might’ve been in, how
old she mighf have been in, whether something cccurred at
daytime, or éomething occurred at nighttime, whether there
were people_there. I certainly have the right to try and get
the best receclléction cut of her. She seems to have taken a
stance wheré_I don’t know seems to be the -- the answer of the
day. Make allégations, and when you'’re questicned abcut ‘em,
I don't know;

MS. DORMAﬁ: The problem is, Your Honor, he asked all of
those questionsl And now he wants to go through every single
grade. So 1S£'w— he’s skipping a couple, 1lst grade, 3rd
grade. It’s érgumentative. I get that he doesn’t like the
answer I don’t know. And I get that he’ll argue about that

when we do closing arguments and that it should go to the
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weight you give her testimony.

THE COURT: Mm-hm,

MS.‘DdﬁMAN: But it certainly -- you don’'t get to ask her
for every instance, every grade she was in. It’s
argumentative.

MR. GOWDE?}I If she said, yes, I was in a grade. I would
probably stop at that. If she says...

MS. DORMAN: Well, yeah.

MR, GOWDEY: ...I don't remember if it was 1lst, 3rd, 5th,
7th...

MS. bOﬁMAN{ That means that he’s going to keep geoing
until she answers when she’s already said, I don‘t know.

MR. GOWDEYQ Again, I have the right to try and refresh
the rit -- the witness’s reccllection and pinpoint down when
it was.

THE COURT: Okéy: So I don’t know about asking her about
every grade if that’s gonna really jog her memory if she
déesn’t know. = You might wanna try something as in —- whoever
-— I don’t know if it was Mr. Draskovich. I don’t know if it
was Ms. Dorﬁan.. I don't know who it was that stated about
under the —% someone was porn. It -- that triggered her. Was
Wyatt born? -Wé;é the twins three or four? That may be a
better way rather than...

MR. GOWDEY: Okay.
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THE COURT: ...going through every...

MR. GOWDEY: I'm happy to do...

THE‘CGURT: ...every question.

MR. GOWDEY: ...it that way.

THE COURT: And then asking her 1st through 12th grade
‘cause that probably won’t necessarily help. It’1ll make a
record. But I don’t know that it’s actually helping te elicit
the testimony that you -- that you want to get.

Q BY MR. GOWDEY: When you were first...

THE COﬁRT: All right.

Q BY MR. GOWDEY: ...struck with the flashlight, had

Wyatt been born yet?

A Né. ‘He wasn’t.

0 Héw old were you when Wyatt was born?

A 10 or-11.

Q Wére.fhere instances after Wyatt was born where you

were struck with a flashlight?

A Yes.

Q What’s the first that you can recall?

A Maybe‘a week or two after he was born.

Q ' If’siydur testimeny that you were struck with a

flashlight a week or twec after Wyatt was born.

A Yes.
Q And how many times after that?
D—is—5;§944—R LAWRENCE /BROWN 06/02/2016 TRANSCRIPT

EIGHTH'JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISICON - TRANSCRIPT VIDEO SERVICES

196
001646




C ¢ ® N 0 u b~ W ON

[

12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23

24

A I don’t recall.

Q ‘Yéu wrote in the letter that you were struck with a
shoe by Mr. Brown. Is that correct?

A Yes.

Q How many times did that occur?

A I don’t know.

Q How éld'were you the first time it occurred?

A ‘I(m not sure,

0 - Had Wyatt been born yet?

A | I don5t remember if he was or not.

Q Wﬁén is the last time you were struck with a shoe?

A | The last time I was in the house with them.

Q 5S¢ you were struck with a shoe the last time you

were in thg house, which was December 10th, 2013, or

thereabouts?
A Yés.
Q Dfd ybu tell anybody you were struck with a shoe?
A No.
MS, DORMAN; And I'm just -- I’m just gonna obJject. I

mean, once the trial starts, the J file will be entered. But

she wasn't removed on December 10th. That wasn’'t the removal

date, so.
THE COURT: Good. All right.

Q BY MR. GOWDEY: Sc it was some time after December
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10th, the last time you were struck with a shoe?

A

Q

It was some time around there.

As for a hanger, you —-- you wrote in the letter that

you had been struék with a hanger by Mr. Brown?

A

Yes.

When was the first time you were struck with a

In my' bedroom.
When1Was that?

I don’t know how old I was or what grade I was in.

I just remember I was in my bedroom and he’d hit me with a

hanger.

Q

A

with a

. Where did he hit you with the hanger?

On mygbéck.

Dia.it leave a mark?

I don't remember.

Was fhis before or after Wyatt was born?
I‘aon't remember.

How mény times in total do you believe you were hit

hanger?

I‘dodét know.
More than five?
PQSSibly.

Mere than ten?

EIGHTH JUDICIAL DISTRICT CQURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEQ 3SERVICES
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A

Q

I 'don’t know.

When you wrote that you were hit with wood by Mr.

Brown, what type of wood were you hit with?

A

We had cut down our mesquite tree. So it was the

mesquite wood that we had in the backyard.

Q

A

A

Q‘

How big was it?

I don’t know.

Was it as big as a baseball bat?
I don't remember.

When did it occur?

I don’t know.

How many times were you hit with a piece of wood

from the mesquite tree in the backyard?

A

Q

A

ﬁ}doﬁ’t know.
Mbie-than once?
Possibly.

More than five times?
Péssibly.

Where were you when you were struck by that piece of

" wood from thatgtfee?

Either in the backyard or in the living room.

And you -- you wrote that you were struck by a

23" wooden broomstick. Is that right?

¢

It wasn‘t a wooden broomstick. It was a metal
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broomstick. -
Q So in your letter where it said wood broomstick it

should have been metal...

MS. DORMAN: I'm...

0 BY MR. GOWDEY: ...broomstick?

A I..

MS, DORMAN; - ...s80rry. That misstates what -- I mean, he
knows that;s -- itzmisstates what the letter said because he

knows it says wcod comma broomstick because he asked about
what wood she wéé hit with.

MR. GOWDEY; All right.

THE COURT: Okay.

MR. GOWDEY& +1f —- if I might. I'm looking at the
preliminary hearing transcript. It says wood with broomstick.
MS. DORMAﬁ: Okay. I thought you were still on the

letter. Sorfy;'lWhat page please?

MR. GOWDEY: Page 40.

MS; DORMAN: I -- I'm gonna object. He's —-- ckay. First
of all, I get that he’s trying to impeach her with prior
testimony,AJThis is a transcript of how the prosecutor read
the letter into the record. 3o unless you’ve got the
prosecutor Qn_the stand, you can't impeach with this,

MR. GOWDEY: Well, she acknowledged to writing the

letter...
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MS. DORMAN: Right.

MR, GOWﬁEX; ...1n the preliminary hearing transcript.

MS. DORMAN: But you can’t impeach her with how the
prosecutor':éad the letter.

MR. GOWDEY: Okay. If -- if..,

THE COURT: So you’re saying there’s a comma, like, a
metal. ..

MS. DQFMAN: Yes.

THE CdURT&_ ...a ~— wood...

MS. DOﬁMAN; I get what he’s saying. But it’s a...

THE CCURT§  ...comma broomstick. ‘Cause wood -- she -—-
wood, we éll.ag;ee with, there’s a..

Mﬁ. GOWDEY: A broomstick.

THE COURT: ...allegedly a —- a mesquite tree and then
comma there’s a broomstick.

MS. DORMAN:_ That’'s exactly what...

MR. GOWDEY; And I -- and I'm happy to amend my gquestion.

THE COURT: Okay.

MR. GQWDEy: If she'says it was a broomstick, I will ask
questions‘related to simply a broomstick, ..

THE coﬁRTéz Right. Not a metal...

MR, GO%DEf§  ...and not a wooden broomstick.

THE COURT%_ ...and not a wood. Okay.

Q BY MR. GOWDEY: How many times were you hit with a
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broomstick?
A Whenever I was sweeping the floor.
Q How ﬁany times did you sweep the floor?
A I'swept-the floor every day.
Q | So yqﬁ were hit with a broomstick every day?
A fes.
- Q By Mr. Brown?
A Yes. :
Q Woﬁld he remove the broomstick from your hands and

hit you with it?

A

Q

A

Q

A

MS.

THE

No. iHe’d ask for it.
ﬁvery_day?

Yes.

As‘axmétter of habit?
ves.

DOEMAN; Objection.

COURT: I don’t know that she can speak to Mr.

Brown’s habits.

MR.
THE
MR,
of hakit.
M3.

mean, if

GOWDEY: If something occurs...
COURT: Sus.

GOWDEY:: ...every day, it’s considered to be a matter

DORMAN: And again, Mr. Gowdey’s testifying. So, T

he doe§n’t need the witness to answer those guestions
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then he caﬁ.just argue it,

THE

-— 1it’s..

MR.

THE

Q

COURT: - I'm gonna sustain the objection. It -- it’s
GOWDEY: 1I’'11 withdraw the question.
COURT: Okay.

BY MR. GOWDEY: It is your testimony that you were

struck ever? déy by a broomstick by Mr. Brown?

A

Q

MS.,
THE
THE
Q
A
Q.
school.
right?
M5.
THE
MS.

MR.

EIGHTH JUDIGIAL DISTRICT COURT - FAMILY DRIVISICON - TRANSCRIPT VIDEOD SERVICES

Yes;

Where were you struck?

On my back.

EVery time?

No.: Not every time.

DORMA&: Objection, asked and answered.
COURT: You can answer that.
WITNESS: I was hit on my back and on my butt.
BY, MR. GOWDEY: Would it leave a mark?

No.

Iéwanha direct your attention to this incident at

You were kicked off of the student council. Is that

DOBMAN: - Objectiocn, relevance.
COYRT:. Okay. Well, (unintelligible)...
DORMAN: And it lacks foundation.

GOWDEY: Well, 1’11 -- T will...
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MS. DORMAN: Was that the elementary school?

MR, GOWDEY: I'11 lay the fou- I will lay the foundation.

THE COURT: Okay.

MR. GOWDEf; I —— I can certainly...

THE CdURT:” And then what’s -- and then the relevance...
MR. GdWDEY: . ..accept that argument.

THE COURT: ...regarding.

Q BY MR. GOWDEY: The incident where you indicated
that you raﬁ-aWay...

MS. DORMAN: I'm sorry.

Q BY MR. GOWDEY: ...from school...

MS. DORMAQJ You -- you asked him what’s the relevance.

THE COﬂRT; Right. ‘Cause your -- your objection was
relevance.

MS. DORMAN: And lacks foundation.

THE COURT: And he said...

MR. GOWDEY: Okay. She indicated that she ran away from
school as a result of a telephone call that a counselor —-- or
I"'m sorry. iRaﬁ away from home as a result of a telephone call
that a counéél&ﬁ made. ..

THE COQRT;. The fundraising money.

MR. GOWDE?} .. .abcout raising money.

THE CQUET;, Ckay.

MR. GOWDEY: That’s directly tied to this.
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THE COURT: Okay.
MR. GOWDEY: The reason that she was —-- she was kicked
from the stﬁaen£ council.

THE éOURT: Okay. You can...
Igmean, you —--you brought that up. He...
Gézahead. Ask that question.

MR. GOWDEY: Okay.

THE COURT: And we’ll go from there and see if it’s

appropriate and relevant.

Q BY MR. GOWDEY : You testified that you had run away
—— pre- preemptively run away. You never actually even came
home as a result of a telephone call indicating ~- from your

school, indicating that there was problems because you had not
returned mOﬁey:for candy bar sales for student council. Is
that cerrect?

A Yes.

Q And iﬁ fact, it turned out that you were kicked off
student couhcii}because you didn’t turn that money in. Is

that correct?

A Yes.
Q Is it your testimony that you actually lost the
money? :
A Yes.;i
Q Héw ﬁUCh money was there?
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1 A $40.

2 MS. DdRMAN: Objection, relevance.

3 THE COQRT: Sus- well, sustained. Yeah. I don’t know
4 how the moqéy has to do with the termination of parental

5 rights. But.

6 0 BY MR. GOWDEY: But you -- but you were kicked off

7 student council as a...

8 MS. DORMAN: Objection, asked and...

9 Q BY. MR, GOWDEY: ...result of that. Is that correct?

10 MS. DORMAN: . ..answered.

11 THE COURT: ‘Sustained.

12 MR, GOWDEY: Okay.

13 Q B§ MR. GOWDEY: How many times have you stolen money

14 from your pérenﬁs?

15 A Once.

16 Q fhat”é the one time that you indicated you took

17 money from:&bur?mother’s purse to pay for food. Is that

18 correct? -

19 A Yes.

20 Q Yéu’§e never stolen money any other time than that?

21\ a Né.

22 | 0 Oié%ay_.

23\1 MR, GOWbEY:‘ Court’s indulgence.

24 Q BX MR. GOWDEY: Did you ever take money that was the
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proceeds from a garage sale?

A No.

Q  Over $140?

A No.

0 ?ourdidn't admit to Mr. Brown that you took the
money? | |

A No. I didn't.

Q Okay.

‘MR. GOWDEY; - At this point, Your Honor, I have no further
questions.;..

THE édURT;' Okay.

MS. DORMAN:_ I'm just gonna do a redirect and then I
think the CAP attorney will be..

MS. HO&ODEL: Yeah.

M5. DORMAN: ...will be allowed to ask questiocns.

MS. HOﬁODEL: Right. Your Honor, my guestions on her
direct would just.be incorporated into her redirect. So for
Lime...

THE COﬁRT; Okavy.

MS. HQﬁODéL: ...sake and the witness’s sake, 1'm gonna
let Ms. Dor%anfproceed. And then...

THE COdRTf. Is there any opposition to that?

MR. GOWDEY: No.

MR. DRASKOVICH: No.
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THE COﬁRT: Great. We’ll do it that way then. Thank
you.

MS, DOéMAN: Thank you.

| REDIRECT EXAMINATION
BY MS. Dom :- -

Q Qkay;' So I'm gonna just ask you a couple questions
about what was asked on cross—examinaticn. Mr. Draskovich
asked you several questions about seeing Lisa Durette. Do you
recall that?'

A Yes.

Q .Okéy. So to be clear, you never saw somebody named

Lisa Durette?

A No.

Q Okay. But you did see scomeone named Dr. Harding?
A ‘YQS]

0 dkay; " And you recall seeing Dr. Harding?

A Yeé.

Q Okay. So Mr. Draskovich asked you about seeing her

on May 19th o©f 2014. Do you recall that?

A Yés.
Q Okéy, And in May -- and it's fair to say that in
May 19th —— bn May 19th of 2014, you were denying that abuse

happened in. your home.

A Yes.
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Q Is that correct? ©Now, May 19th of 2014 is before

you wrote this letter.

A Yes.

o) Is that correct?

A .Ygs.

Q Okay: And it was before the preliminary hearing?
A Yes.

Q Okay;_ And do you recall the first preliminary

hearing being May 30th of 201427

A I think_so.

Q Okay.

A | Ifdon’t know.

Q Buf it got continued. Is that right?

A I;think so,

Q Because -~ do you remember why?

A No. I don't.

Q. Was it because of the letter?

A I don’t know.

Q Okay. - So you actually testified on July 18th of

2014. 1Is that right?

A Yes.

Q Okgyf Now, Mr. Draskovich also asked you about two
other instanbeéJthat you saw this particular therapist. And

that was iancgober of 2015 and May of two -- sorry. Let me
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back up. That was in April of 2015 and October of 2015. Is

that correct?

A 'Yés.

Q ‘Is_thét the only time that you saw this person?

A Ng. .Ilsee ner every three months for a psychiatric
evaluation,i

Q Oﬁéy. S0 you’re —-- you’re only seeing her every

three months? .

A Yes,

Q bkay. 'So that would’ve been for —-- for psychiatric
evaluétion?__ l

A- | Yés .

Q Okay;‘ S0 when you testified that you’ve told your

therapist things, you are not talking about Dr. Harding?

A No. I haven’t.

Q Okay. So you’re talking about Janet?

A Yes}

Q Okéy. Which you testified for Mr. Draskovich is the

name of your therapist?

A Yés;”

O And how often have you -- do you see Janet?

A I:seé her every other week now.

Q Eféf? other week. And were you seeing her more than

that before?
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A

Q

Yes. - I was seeing her every other Thursday.

Okay: Do you think that you have a good

relaticnship with her?

A

Q

same that

" Yes,.

Would you say that your relationship with her is the

you have' with this individual?

A No.

Q Now, during the course of living with Mr. Brown and
your mom, were you -- well, you previously testified that you
were told to give CPS stories, 1Is that correct?

A 'Yés.

Q dkay{, Mr. Draskovich asked you several questions
about the truth is the truth and stories are stories and
stories areiharaer to remember. Do you remember him asking

you all that?

A

Q

Yes.

Okéy; Would you say you got pretty good at

remembering stories?

A

Q

stories?

A

Q

Yes,

Would you say you got pretty good at repeating

Yes. .

Did ydu previously testify that sometimes you retold

the story sp'méhy times, you believed it to be true?
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A Yes.
Q Necw, in this letter you did tes- well, this isn’t

testimony. But in this letter you did say that Donald hit you

with objects. 1Is that correct?
A Yes.
Q Okay{: And he did do that?
A Yes.
Q 'Ndw, ﬁister -—- Mr. Gowdey asked you several que-

well, it might have been Mr. Draskovich. Somebody asked you

guestions about name-calling. Do you recall that?
A Yes,’
Q Okay{ And how in the letter you said, fuck and

bitch; right? |

A Yes,
Q But at the preliminary hearing you said, stupid --
hold on. L€t me get your words. You said, stupid or rat. Do

you recall'thaé?

A Yé;.

Q deyog think that being in court is formal?

MR. DRASKOVICH: Objecticn, leading.

MS._bORMAN: It doesn’t suggest an answer. She can deny
it. | -

MR. DRASKOVICH: I submit that the question contains the

answer in 1it. It’s suggesting.
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THE COURT;' Overruled. She —-- she éan ask. It’'s a yes
-- she can —-

THE WITNESS: I don’t understand...

THE COURT: She can...

THE WITNESS: ...the guestion.

MS. DORMAN: Okay.

THE COURT: You don’t understand it?

THE WITNESS: No.

MR. DR%SKOVICH: Objection, vague.

MS..DogMANE Well, that’s good.

THE COURT: Okay.

MS. DORMAN: Then I can...

THE COGRT:' Sustained.

‘MS. DCRMAN: . Then I’1l1 have to say it again.

Q BY MS, DORMAN: All right. Writing a letter is
different than being in a- court?

A Yes,

MR. DRASKOVICH: Objection, leading.

MS. DORMAN: Okay. Let me rephrase.

Q B?LMé. DORMAN: Do you think that writing a letter
is different:tﬂaﬁ being in court?

A . Yés.‘

Q Andrﬁhen you wrote this letter you were by yourself,

Were you?
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A Yes.

Q Okay.: And you said you were, where, in your room?
A Ilwasiin my bedroom.

Q Okay.; And nobody was arcund?

A No. |

Q Qkay.¢ Now, fast-forward to when you’'re in court at

the prelimiﬁary‘hearing. Were other people around?

A Yes,

Q Was.if like this room where you had to be sworn in
ahd you had to say you were gonna tell the truth?

A Yes.

o} And were there pecople kinda staring at you?

A Yes;

Q Aﬁd wefe there people asking you questions?

.A . Yes.

Q And Qéé there scmebody recording what you said?
A Yés.

Q Okay. Do yeu think that that environment is more

formal than the environment in which you wrote the letter?
A Yes.
Q Okay. Do you think it would be appropriate to say

fuck or bitch in court?

A NG .
Q Ckay. And you also testified that there would be
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name-calling, right?

A Yéé;

Q | Okay. Now, Mr. Draskovich and Mr. Gowdey both asked
you about this interview with the LVMPD. Do you recall that?

A Yes.

o Okay. And do you recall that being in January of
20147 |

A Yes.

Qo Anﬁ do you recall that was well before you wrote the
letter? |

A Yes.

Q And do you ca- recall that was well befgre the

preliminary. hearing?

4 Yes.

Q I just wanna talk to you a little bit about how you
were feeling. Mr. Draskovich asked you about do you remember
meeting witg_the D.A. before the prelim., Do you recall that?

A Yeg.

Q Oéay. And you couldn’t remember a lot about meeting

with the D.A.?

A I couldn’t remember what we talked about.
Q Okay.. You can’t remember what -- what you talked
abéut. Do fou remember the preliminary hearing?
A SQrt'ﬁf.
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Q Okay. Can you tell me what -- tell me if you don’t
understand this word. But can you tell me what your demeanor
was at the preliminary hearing?

A Liké,.how I was...

MR. DRASKOVICH: Objection...

THE WITNESS: ...feeling?
MR. DRASKOVICH: ...relevance, her -- no -- her testimony
as to her -- it’s an inappropriate guestion.

MS. DORMAN: It’s not inappropriate at all. The ba- the
entire basis éf both Mr. Draskovich and Mr. Gowdey’s cross-
examination isrfhat she’'s not telling the truth because her
testimony was different at the preliminary hearing. I can
certainly-éék hér what stresscrs that she was experiencing
during the ﬁreiiminary hearing, what her demeanor was during
the preiiminéry hearing. How is that not directly tied to the
entirety of their cross-examination?

MR. DRASKOVICH: I would -- I would submit ~- and 1I'm not

trying to méke én argument, you know an arguing objection.
But you caq §sk'her how you felt. But to ask her questions
concerning.ﬁér-demeanor, it’'s a vouching question and
{unintelligfﬁle) for my objection.

MS. DQRMAN: Ckay.

THE COUQT: Okay. So he just...

MS. DORMAN: She doesn’t understand the word demeanor
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anyway. I can rephrase it.

THE COURT: Okay. Yeah. (Unintelligible)..

Q Bf MS. DORMAN: How did you feel at the preliminary
hearing?

A ilwasﬁscared and I was really upset.

Q Oﬁay. ~Did vyou cry?

A Yés..

Q Dg yau remember crying?

A Ygs.

Q Qkay. .You said you were scared.

A Yes.

Q Is that right? And you were really upset?

A | Yéé.

Q Whatj&oes upset mean?

A :I.was'shaking. I was crying. Like, I really

couldn’t talk.
Q Okay.‘ And was it that way throughout the whole

preliminary-hearing?

2 Ye_és.

Q Okay. What about when you met with the D.A.?

A IiCOﬁ;dn’t speak with her because I was too scared
and I couldﬁ’t;4- I was upset. Like, I literally typed

everything up on my attorney’s iPad.

Q Ckay.., All right. ©Now, Mr. Draskovich asked you a
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ot of gquestions about the three injuries that you received
cutside, like when you were in foster care. So I'm gonna ask

you a couple of questions about that. First of all, on any

three of the injuries, did you talk to your caseworker about

them?
A Fpr -=- yeah. I think I did.
Q Ckay. So your caseworker was Maryte. Is that right?
A Yes.
Q Okay. Did you -~ she would visit you?
A Yes.
Q Is that right? Okay. Did you tell her, hey I got

hurt at soccer or hey I got...

A Mm—-hm,

Q ...fell off a bike or...

A Yes.

Q .;,ahd went to the hospital?
A I'don’t. ..

Q Did you...

A .;Lrec—.I den’t remember if I told her T went to the
hospital. But.I did tell her that I had fallen off my bike
and I got hﬁrt in soccer and in football.

C Okay. And I want to talk to you specifically about
the bike ingident. Sam, how many people were present and saw

you fall off your bike?
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A I think four or five.
Q Okay. And who would they have been?
y2y Mr, Biyan, Heidi, Nikki, Mr. Bryan’s daughter and

another girl that lived on ranch.

Q Ckay. So Heidi and Nikki are your siblings..
A Yes.
Q . +-Obviously. Mr. Bryan is —- I’'m sorry. I don’t

know whe that is.

A One of my house parents.

Q A house parent. Okay. And his daughter?

A Yes.

Q And sdmebody else that lived on the ranch?

A .Yés.

Q Okay. So Mr. Bryan, I believe, and five people?

A Yes,

Q- Okay. Saw you fall off your bike?

A Mm-hm.

Q Now the other two injuries, that was a bike riding

injury not related to, like, your sports teams at school. Is
that right? - |

A Yés.

Q Yourféther two injuries were related to your sports
teams at sqhéol. You said, soccer and flag football?

A Yes.
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Q Okay. When you lived with mom and dad, did you play

any sports?

A No.

Q Now, Mr. Gowdey asked you some guestions about a
letter that ycﬁ{wrote here. Can you tell me -- did —- you did

write this iettér, right?

A Yes.

Q Ckay. And you wrote it to Donald?

A vYes.

o .Okay. 'Why? Like, did you just think, I waﬁna write

him a lettef?
MR. DRASKOVICH: Objection, leading.
Q BY Méf DORMAN: Or why’d you write a letter?
THE COURT:: Overruled. I mean, she asked if -- why —--

why she wrote a letter.

0 BY MS. DORMAN: Why. Yeah. Why’d you write it?

A Iﬁ;és,responding to a letter that he had written to
me.

Q Okay. So you received a letter from Donald Brown?

A Ygs.

Q Wés he in the Clark County Detention Center at the
time?

A Yes. .

Q ﬁﬁiyéu recall what the letter said?
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A He was asking me questions on how everybody was
doing, how I'm doing in school and just pretty much how

everything’s going.

Q Okay. And so you wrote this in regsponse to that
letter?

A Tes.

Q Okay._ Now, so this is -- this is postmarked —-- I
knew you ——'ydu said you didn’t write this part; right?

A  &5. ‘I did not.

D Okay; JThis letter is postmarked on June 19th of
2014. Do you remember if that’s when you wrote the letter?

.A I don’t remember when I did,

Q Okay. During this time frame that You were writing

the letter, you were permitted to send letters and receive

letters to Donald; right?

A .Yés.

Q Okay. And that was by -- the Court was allowing
that? -

A ,I'beiieve 50,

Q Qka?: And you had said that you told Courtney

Howard that your dad punched you in the face. 1Is that right?
A Yes,
Q And Courtney Howard is a girl at school -- or was a

girl at sch@bl.
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A Yes.
ﬁ Q Okay. When you say that you told —-- you told her
that you dad punched you in the face, can you tell me which --

which one are you talking about?

M A Like, -which incident?

Q Yeah.r
w A Wﬂén I had the twe black eyes.
\ Q Okay. Do you remember the time that was?
1 A Not really.

Q Okay.  Are we talking about the incident before you

went into foster care, something different?

A I’m not quite sure. I just remember that he had
done that.
Q OCkay. So you told Courtney that you were punched in

the eyé by your dad.

A YQS.
Q Bgt you can’t remember when -- when that was.
~‘ A Yé%.
Q ‘Ogéyf‘ Now, T believe it was Mr. Draskovich asked

ﬁ you a coupiefquéstions about the December 2013 incident and

whether your'mdm knew about it. Do you recall that?

ﬁ A Which incident?
o) Tﬂétlwas ~— that would ke the last one...
A Yes .
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Q ...before you came into foster care.

A Yes.

Q  Okay. . So let’s talk about that a little bit. Did
you -- did -- do you believe that your mom knew what happened?

A ﬁes. |

Q Why?

a4 Becauée her and dad talk about everything.

Q O?ay. So do you recall at the preliminary hearing,
testifyiﬁg about - I'm referencing page 35. Do ¥ou recall at

the preliminary héaring testifying about an action that your
mem took immediately after that incident happened?

A N6. I do not.

Q ngy. Would looking at your testimony help to
refresh-yoﬁf_recollection?

A | Poséibly.

Q OkéyJ I'm gonna just show you this rage. And you
Jjust read it‘tb yourself. Okay? And just let me know when --
when your abne. And I'm gonna take it back. OCkay. You're
done?

A Mm-hm. -

0 Ail right. I’m gonna take it back. Okay. Does

that help to refresh your memory a little bit?

A Yes,
Q Okay.' What action did mom take right after that
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happened?
A I believe she did take me out of the house.
Q Okay. What does that mean?
A Like, we got in the car and, like, drove. She drove

for a little bit.

Q Okéy;' Do you remember why?

A IfEelieve —— I think it was because she had gotten
mad at dadabecéhse he kept doing it.

Q Kept doing what?

MR. GOWDEY: Objection, speculation as to why she had
gotten mad ét dad.

THE COURT: Sustained. ‘Cause I don't -- I don’t -- if
you're not - if you can be certain that that’s what happened,
then you shoﬁld testify to that question. If you’re not
certain,.doﬁ’t guess,

THE WI&NESS: Okay.

THE COURT: . Okay?

So d&'you want tc ask that one more time?
MS. DQEMAN} Yeah. Yeah. We’ll back up a little bit,
Q ~B? MS. DORMAN: Okay. So you remember being taken

out of the housé by your mom?

A Yes.
Q Okay. Do you know why you were taken out of the
house?
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A No..

Q Okay. Did you and mom talk about anything?

A I don’t remember.

Q Okay. 1Is -- did you return to the house later?

A Yes.

Q Okay. Did anything happen when you returned?

A I aon’t —= I don't know.

Q Okay. Do you ever recall a time when either before
you left -- before mom took you out of the house or when she

brought you back, do Yyou recall mom and dad talking about it?

A No. ‘I-don’t.

Q Okay. Do you ever recall them talking about it?

A No.

QR Ckay. Now, I wanna talk to you a little bit about
when Donaid.would stand on your chest. Do you recall

testifying on direct that it started when you were in the 4th

grade?
. Yes.
Q Okay. And do you recall what injuries you said you

had from that?
A Like, an abrasion on my chest that looked sort of

like a rug burn.

Q Okay. Did you say that anything else had happened?
A No.
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Q You don’t? De you recall testifying that you
blacked out once?

MR. DRASKOVICH: Cbjection, leading.

THE COURT: Sustained.

Q Bf MS. DORMAN: Was there ever a time that you -- we
talked a little bit about you stole $40. And that was for
lunch money. Is that right?

A Ygs.

Q Okay. Was there -- and You said there was no other

time that you took money.

A Mm-hm.

Q ‘Is that right?

A _Mﬁ%hmﬁ

Q -Is.thét a yes?

A . Yes.

Q .Okayij Was there ever a time that You were given

money for one purpose and used it for a different purpose?

A Yes.

Q Can ybu tell me about that?
A IJwas given a check to put for my lunch money. But

1 used it to buy books instead.
Q Ckay. Let me just stop you. How old were you, what
grade were You in or what year was it?

A I can’t recall.
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Q Okay. Was it elementary school, junior high or high
school?

A I think it was elementary.

0 Okay. And you were given a check for what now?

A Lunch money. But I used it for books instead.

Q Okay. SO you were supposed to use the check for

your lunch. But you used it to buy books. 1Is that right?

A Yes,

o Okéy. When you -- Mr. Gowdey asked you several
questions about whether or not CpPS had seen injuries on you.
De vou re- do ¥you recall that?

A Yes.

Q Okay. And he asked you several questions about did
CPS check your body. Do Yyou recall that?

A Yes,

Q Okay. Tell me what they would do when they checked
your body,

A They would check, like, my back; my stomach; my

arms; my legs.

0 Okay. How did they do that?

i They would ask me, like, to raise my shirt up. ..

Q O%ay.

A +-+S0.that they could loock. And then if I had pants

on, then théy’d have me 1ift my pant legs up so they can see
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my legs.
Q Okay. Did you ever have to take your pants off?
A .No.
Q .Okay. S0 nobody asked you to take your pants off?
A .
Q Did anyone ever ask you to take your shirt off?
A NQ.
0 Okéy. Soz&ou didn’t have to take it off?
A N& .,
Q Okay. Was there ever a time when -- they never

asked you to remove your clothes?

A NG.

Q OCkay. So it was always lifting but not taking off?

A Yes.

0 .Okay, And you testified earlier that sometimes
there was injuries that nobody saw -- like, nobody, like CPS

or school?

A Yes.
Q Okay.
MS. DORMAN: Okay. I think Lauren’s got -- sorry.

Sorry. I'm new to this case. Amy has questions.
THE COURT: Okay.
MS. HONODEL: So are you done?

MS. DORMAN: Yeah.
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MS. HONODEL: OQOkay. I just have one questicn, Your
Honor.

THE CQOURT: Sure.,

CROSS-EXAMINATION

BY MS. HONODEL:.

Q Sam, do you believe it's in your best interest for
your parent’s rights to be terminated in this proceeding? Is
that what you want?

A Yes.

MS. HONGCDEL: That’s the only gquestion I have.

MR. DRASKOVICH: Very briefly.

RECROSS EXAMINATION

BY MR. DRAS%OVICH:

Q If I could...

THE COﬁRT: You’re —- you’re almost done, Samantha. Just
a couple mqge questions.

Q B§ MR. DRASKOVICH: TIf I could turn your attention

to the testimony that you’ve given and you characterized it as

a runaway the second time when you were in the 9th grade.

MS. DORMAN: I'm gonna object outside of the scope.

MR. DRASKOVICH: It was addressed by (unintelligible)
co—counsel. fAnd I just have a couple of gquestions to clarify.

THE CQQRT: Okay. Go ahead. That’s fine.

Q BY MR. DRASKOVICH: You saild that you spent an hour
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at your friend’s house?

A Yes.

Q- And then the parent threatened to call the police?
A They did call the police. They didn’t threaten to.
Q What was the friend’s first and last name?

A Megén Phillipi.

Q And does she still live where she lived at that

point in time to your knowledge?

A fi don’t know. I haven’t seen here since my freshman
year at Silferado High E&chool.

Q Do you know her address?

A No. I do not.

MR. DRASKOVICH: I’/11 pass the witness.

THE COURT: Okay.

MR. GGQDEY: Just a couple of questions very briefly.

: RECROSS EXAMINATION

BY MR. GOWDE?:

Q 'Yau said on redirect that you believe that your

mother took-you out of the house after the December 2013

incident. Is that correct?
A Yes.
Q So torthe best of your recollection, your mother

tried to safeguard you by taking you ocut of the house?

A I think so.
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MR. GOWDEY: I have nc further questions.

MS. DORMAN: Briefly.

THE COURT: Okay.

FURTHER REDIRECT EXAMINATION
BY MS. DORMAN:

Q Did you come right back?

A Yes.

MS. DORMAN: Nothing further.

MR. DRASKOVICH: No further questions.

THE COURT: All right then. Anyone else before we let
Ms. Samantha leave?

MS. HONCDEL: No, Your Honor.

THE COUORT: All right. Thank you.

~ All right. Samantha, you’re done.

THE WITNESS: Thank you.

THE COURT: All right. Good luck to you, honey. Okay?

THE WITNESS: Thank you.

THE COURT: All right. Okay. So that’s all we have for
today. I guess Ms. Calvert’s gonna get the transcripts. She
had a medicai emergency. I don’t know what it is. So someone
got —-- maybe, you know, send an e-mail tec her and let her know
that day onéASamantha testified and that everything continues
as the dates we gave on Friday. Okay?

: And, Mr. Dras- Draskovich, you have all those dates
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MR. DRASKOVICH: 1I...

THE COﬁRT: Okay.

MR. DRASKOVICH: I'm sure Mr. Gowdey gave them. ..
THE COURT:' Okay.

MR. DRASKOVICH: -..to my secretary.

THE COURT: Okay.

MR, GOWDEY: I have -- I have all...

THE COURT: All right. Any.

MR. GOWDEY: ...all the dates.

THE COURT: ...questions, call the department and we’1ll

sure you have ‘em. OQkay. TIt’s not...

MR. GOWDEY: We're..,

THE COURT: ...I believe till August. Right?
MR. GOWDEY: We're set to start August 15th...
THE COURT: Okay.

MR. GQWDEY: -..I believe was correct.

MR, DRASROVICH: (Unintelligible).

THE COURT: All right. Thank you.

(THE PROCEEDING ENDED AT 02:09:11.)
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ATTEST: I do hereby certify that I have truly and
correctly transcribed the digital proceedings in the above-
entitled case to the best of my ability.

éi%i;nb4uc/ QE\*A{&Z%;;f

SHERRY JUSPZCE,
Transcrib IT
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A Yes.

Q Was that the only time you were taken out of school?
A Yes.

Q Noﬁ, we talked a little bit about this. But was

there a reason you would tell CPS and teachers lies about what

happened?
A Yes.ﬁ
Q Whéttwas the reason?
A I Wéé'8cared if I did tell the truth and my parents

had found out, what was going to happen.
Q Okay. Let's break that -- you were scared that if
you told the truth and your parents found out you told the

truth, you were afraid of what would happen.

A Yes.
Q Do I have that right?

A Yes.

Q- dkay; - Would there be anyone who would tell you not

to tell teachers and CPS?

A Yes.
Q .Who was that?
<Y Mdm and Dad.

Q Ckay. And would there ever be anyone that would
give you sﬁories; different stcries about how you had the

injuries?
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A Yes.

Q Who was that?

A Pad.

Q OCkay. So dad would give you stories about how the

injuries cccurred?
A Yes.
Q Okay. And that’s what you would tell Child

Protective Services?

A Yes.
0 And Eeachers?
A . Yes,

Q Okay. Tell me about what would happen when he would

give you the stories to tell.

A . We'd have to repeat it over and over until we got it
right...

Q Ch.

A . .and we didn’t hesitate.

Q bkay,  Say that one more time.

a ‘We;had to repeat the steories —-- repeat -- we’d have
to repeat the s#ories over and over again until we’d -- had

gotten it right without hesitation.
Q .Okay;‘ Now, you’re saying we. Was 1t somebody
besides you that was told the stories to?

A Yes.
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Q Who else?

A Heidi, Nikki and Wyatt.

Q0 Okay: So you all were given the same story?

A Yes.

Q | Okay. And you saild you repeated ‘em until nobody

hesitated?
A Yés.
Q Qkay. 8o you talked about Heidi, Wyatt and Nikki.

Would mom élsc be given the stories?

A Yés.

Q0 Okéy. Was she there every time..

A No.

Q ...the stories were given?

A No. She wés not.

Q Okay.  How many times would you say?

y2 I’'m not guite sure.

Q ékay. Like, most, not very many?

A I think it might have been most of the time she was
there.

Q Ckay. ©Now, have you ever had an experience where
you were telling these stories and you really believed that

they were true?

A Yes.
0 Okay. Now I'm gonna ask you a couple about this —-
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couple specifics that we talked about previcusly. The time

that CPS visited you that caused this case to start, was that

a time that you were given a story?

A Yes.
0 .Can you tell me about that?
Fiy When the marks had originally first happened, I had

created a story saying that I had fallen off of a trampcline.

Q Ckay. Which marks are we talkin’ about? The
back...
A On my back.

Q ...0r the eye? The back. Okay. So we’re just
gonna talk about the back for right now. You created a story.
Is that right?

A Ye's,

Q And what was the story?

A That I had fallen off the trampoline.

Q Okay. And that’s what you told to CPS?

A Yes;

Q And so you thought of that one on your own.

A Yes.

Q Why —-- why did you not tell the truth to CPS§?

L Because she was taking me home. So I knew that if I

had told the truth, I'd get in a lot of trouble.

Q Okay. And did you tell everyone at your house that
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you had told the story about the trampoline?

A No.

Q Okay. Nobody knew that you told a story?

A Just one person.

] Who was that?

A Dad.

Q Ckay. And what did dad say when you..

A Wﬁén I had teold him, he said that that story

wouldn’t have been believable.

Q Okay. And did he say anything else?
A Not at that moment. No.
Q Okay. Was there ever a time when he said something

else about that story?

A When he was in jail, we were on the phone. And I
was talking to him. And he told me to tell David and Alicia
that T had hit myself with an extension cord because I didn’t

get a cell phone for Christmas.

Q Okay. So when -- you’re sayin’ -- let me break it
down. You’ré sayin’ when Donald was in jail...

A Yﬁs.

Q .;;you spoke te him on the phone. Is that right?
A Yes.

Q Agd he told you a different story to tell.

A Yes,
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Q And what was that story?
A That I had hit myself on the back because I did not

get a cell phone for Christmas.

0 Okay. And did you tell that story to anyone?

A Yes.

Q Who did you tell that to?

A David and Alicia.

Q Okay. And would you say you talked about this just

one time when he was in jail or more than one time?

A I do believe it may have been just once,

Q Okay. ©Now after this last incident that brought you
into foster care, were you having any problems related to --

to these incidents?

A fes.

Q ‘What was that?

A I was having anxiety attacks.

Q Okay. Anything else?

A Not that I can recall.

Q Okay. Do you remember saying at the prelim, you

were having some nightmares?

A Yes.

Q And‘wére you experiencing, like, trouble breathing?

A Yes.  Those would come with the anxiety attacks.

Q Okdy. Would you say that those things have gotten
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better now or worse?

A They’ve gotten better,

Q Now, since we're on the subject of the prelim, the
night before the prelim, you wrote a letter to your dad. Is

that correct?

A Yes.

Q oﬁay. I'm gonna show you what’s been previously
narked as DES —=— Or sorry, State’'s Exhibit 11.

MR. DRASKOVICH: I —= 1 would cbject to the admission of
this document. I don’'t know if there’s an evidentiary basis
for it. It’'s obviously an out-of-court statement.

MS. DORMAN: Well, sh- it’'s her statement, so. And she’s

here to identify it. So I’m not sure (unintelligible}.
MR. DRASKOVICH: And -- and it’s a self-serving
statement. . I mean, she could write 200 letters and would we

present all 200 letters if she’s writes to try and
substantiate a story that she’s now claiming occurred?

MS. DORMAN: Well, we could say that about testimony,
toc. We could say that his client’s testimony is gonna be all
self—servin;. But she’s here, under ocath. She can be cross-
examined. There’s no -- there’s no valid objection to the
admission. The weight you give it, is the weight you give it.

THE COURT: Okay.

Do you wanna add anything, Mr. Gowdey?
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MR. GOWDEY: Well, I -- I think she can certainly testify
as to what‘ghe wrote. But I don’t think the letter should be
admitted into evidence.

THE COGRT: Okay.

MS. DORMAN: That -- that’s -- I'm still looking for an
evidentiarglobjection I can respond to.

THE COQRT: I"1ll ask Ms. Honodel if she has any
objections.

MS. HONODEL: I have no objecticn, Your Honor.

THE COURT: I just want to give everyone an opportunity
to make ﬁhé;r objection if they have one.

Because it is her own and she can identify it’s her

writing, it’s not somebody else’s, I think that’s where the
hearsay beccmes a problem if it’s somebody else’s, but if it’'s

hers and she can identify that, and I don’t know that she has

'yet, that’s her writing and that’s her letter, I think it’s

admissible, If -—— I think that if it’s —-- as far as
relevancy, 1if you —-- if there are 200 letters that you wanna
put in, that becomes how much is that -- of that 1s relevant

to this case.
MS. DORMAN: Well, I..

THE COURT: I don’t think there is.

MS., DORMAN: ...I don’t think I'm gonna introduce 200...
THE COURT: No. And -- and...
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MS. DOEMAN: ...just the one.

THE COﬁRT: Exactly. And so I think it —-- at that point,
this letter -- if she can identify it as her letter that she
wrote, I don't see an exception -- or I don’t see a objection
to the -—- there’s no legitimate objection to that specific
letter.

MS. DORMAN: Thank you.

Q BY MS. DORMAN: All right. So, Sam, I'm gonna show
you what’s beeﬁ previously marked as 11. Do you recognize
that?

y2y Yes.

Q Okay. What do you recognize that to be?

A Mg'héﬁdwriting.

Q Okay.,.I'm gonnarflip the page. Do you recognize

both pages?
A Yes.
Q Okay; Now, you said this is your handwriting. What

is this specifically?

A It'sza letter that I wrote in my journal about dad.
Q rOkay.- And do you recall when you wrote it?
A Nb; I do not.
Q Okéy; Was it around the time of the preliminary
hearing?
A Yés.;
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Q Okay. And did they talk about it at the preliminary
hearing?

A Yes,

Q Ckay. And did they read it at the preliminary
hearing?

A Yes.

0 6kay[ And is this a fair co- because this is a

copy, but is it a fair copy of the letter you wrote in your

journal?
A Yes.

Q Okay.

MS. DORMAN: I move to admit 11.

THE COURT: Okay,

Admitted.

MR. DRASKOVICH: Outside of what was previously objected

to, I have no additional objection.

THE COURT: Okay. Then it will be admitted.

(Whereupon State’s Exhibit 11 was admitted.)

MS. DORMAN: Okay.

Q BY MS. DORMAN:
this?

A No. I-cannot.

Q Okayf

Sam, do you think that you can read

MS. DORMAN: I'd ask to read it into the record, Your

Honor,
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THE CQOURT: All right. Go ahead.
MS., DCRMAN: Thank you,

Dear dad, you are the worst fucking excuse as a
father and stepfather there is. You treated me like a lowlife
creep and callgd me every fucking name in the book. You beat
me every goédamn fucking day. I was always so scared to come
home because I didn’t know what was going to happen when I
walked throﬁgh ﬁhat damn fucking door. You never called me by
my name. You either called me a bitch or scmething else like
a fuck. -Yourwould have me do an exercise for an hour and a
half without a;gingle fucking drink or break.

If you want to know how it started or when all of
this started, let’s go all the way back to when I was 3. You
called me é spoiled rotten bitch who didn’t have any manners
at all. You locked me in a car while I was asleep. You would
have me c}ean eferything. You would punish me for things that
the dog didj Ibu shot my hand and broke my hand with a BB
gun. |

'fgu'wduld beat me every day when I came home from
school. You woﬁid throw me at the dog and make him bite me.
You would beattme with everything and anything you could get
your hands én, belt, frying pan, spatula, remote, pot,
flashlight,:shoe; hanger, wocd, broomstick and more,

Whenever CPS got inveolved you always treated me like
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a normal child for about a week or so. This last time before
we got taken away and put where we are now, you beat me on my
back. Then when I tried to move, you would either pull my
hair or hit me on the face.

You used to starve me to the point where I would
have to Steai food until lunch the next day at school. You
made all of us promise not to tell anyone what was going on,
otherwise, we wouldn’t be able to go back home with you. At
the last visit that we had, you told me to go to court and
testify sayihg that I hit myself on the back because I didn’t
get a cell phene for Christmas.

Q BY MS. DORMAN: Sam, at the —-- right up until the
pcint of the prelim, you were still denying that these things

happened. Is that right?

A Yeé:

Q Why did you -- why did you decide to write this
letter?

A Because my anxiety attacks had gotten really bad.

And I just wanted to get stuff off of my chest.

0 Okay. Do you stand by everything you wrote in this
letter?

A Yes.

Q Okay. S0 there’s a couple of things that we’re

gonna talk about individually in this letter. But I just
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wanna talk to you about a couple of incidents that happened at

school. Okay? I'm gonna bring your attention to June of

2010, Thére was a report at school that you had some
scratches on your eye and that you were reporting it happened
by a tree branch. Do you recall that?

A No. I do not.

Q Okay. Do you remember if that was true or not?

A No. I do not,

Q Okéy. In September of 2010, the school reported

that you had a scratch on your head. And you said it happened

from falling out of bed. Do you remember that?

A

Q

A

Q

a

Yes.
Was that what really happened?
No. -

What really happened?

.I-was taking the alarm clock upstairs and when dad

had unpluggéd it, he threw the plug at me and it had cut my

hezad open.

Q It cut your head?

A ‘Open. Yes,

Q Okay. And you said that was dad that did that?

A Yés.{

Q- Okay?; But...

MR. GOWDE?} Wait. When was that? I -- I apologize.
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MS. DORMAN: No. That’s okay. September 2010.
MR. GOWDEY: September 2010.

Q BY MS. DORMAN: So you had told the schogl that you

had fallen out of bed?

A Yes,

Q But that wasn’t true?

A Né.

Q Is it true that Donald threw the cord at you?

A Yeé.

Q Okay. Now you talked in here in your letter -- you
talked in he;e in your letter about -- you say, whenever CPS

got involved, you always treated me like a normal child for

about a week dr so. Do you remember saying that?
A Yes..
Q Okay; Can you tell me about that?
A Whenever CPS had come, we acted like we were a

normal family so that they didn’t suspect anything.

Q O%éyﬁ So how did they treat -- how did Donald treat
you? S

A  Like i was his biolecgical daughter.

Q HgQ ~-— tell me —-- like, describe tc me how that is.

A Hé would talk to me. He would use my name. He

would take me out wi- like, take me places with the other

kids. He’d treat me like I was absolutely part of the family.
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Q Okay. And how long would that go on?
A About a week or sc.
Q Okay. And then when CPS stopped being involved,

what would happen?
A . Then he’d go back to treating me like 1 wasn’t a

part of the family.

0 Okay. Like you’ve testified to today?

A Yes.

Q Okay..

THE COURT: - I just want her to be able to -- are you
{unintelligible) at the last -- the last sentence, treat her
like —=- it kindafjust got jumbled. I couldn’t hear anything.

MS. DOﬁMANQi Mine or hers?

THE CCURT; Hers.

M3, DORMAN: Ckay.

THE COURT: Samantha’s.

C BY MS. DORMAN: What -- okay. I asked you, he
treated youﬁlike vou testified earlier today and you said,
yes. What~wés fhe sentence that you said right kefore that.

A That he treated me like I wasn’t a part of the
family.

THE COURT + Thank yeou.

Q BY MS{;DORMAN: That yocu was -- that you weren’t or

that you were, like, when...
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A Were not.

Q ...CPS left?

A Were not.

Q Okay. Were not part of the family. Okay. I'm

gonna ask you about a couple of specific things that were
referenced in this case earlier. Was there ever a time when

anyone would step on you?

A Yes.
Q Can you tell me about that?
A There was one day where I had -- one of my friends

had come to the door. And she was waiting for me to come out
to go to school. And T teld her to {unintelligible} .

MR. DRASKOQICH: And if T could just im- impose an
objection. - Coula we get a time frame, foundation?

THE CQURT: Spre. That’s fine.

MS. DORMAN: Oh.

Q BY MS. DORMAN: Okay. So we’re talking about

stépping on you, right?

A Yeé.

Q Ckay. And you’re telling me about one time that it
happened?. |

A Yeé.

Q ‘QOkay. Can yoﬁ remember how old you were or whatj

grade you were .in this time you’re telling me about?
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A I believe it was in the 4th grade.
Q Fourth grade. Do you remember how old you were in

the 4th grade?

A No. I do not.

Q Okay. And do you remember what year it was in the
4th grade?

A No.

Q Ckay. But 4th grade.

A Yes.
Q Okay. So go ahead and tell me what happened.
A And I told her I‘d be out in a little bit. And dad

had come home from work early. And he had come in and he
thought that I was sneaking her into the house because I had
once beforél And he had got mad at me. And he had stepped on
my chest.

Q _Okayf Tell me about where you were, how you were,

how it happéned.

A _f;was in the kitchen. And I was on -- laying on the
ground.

Q V‘Okafﬁ And what happened?

A Hé had stepped on top of me with both feet and that
was it.

Q - Okay. How long weculd he be stepping on you?

A Méybe five to ten minutes.

D=15-510944-R LAWRENCE/BROWN 06/02/2016 TRANSCRIPT

- EIGHTH JUDRICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISTON - TRANSCRIPT VIDEQ SERVICES

67
001517




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

Q Okay. Where on your body?
2 My chest.
Q - Okay. Did anything like that ever happen besides

that time?

A Yes.
Q Can you tell me about that?
A I had come home. And I was wearing...

MR. DRASKOVICH: Same objection, time, before, after.
THE COURT: Yeah. That’s a good objection. Just so0 we
have a time,
Just.~— Samantha, Jjust so we have a time frame, if
you were iﬁ-éth grade still, if you were 10th grade -- just so

frame.

1
>

we have a time
THE WITNESS; I’'m not really sure. Tt was before Wyatt
was born.

Q BY MS. DORMAN: OQkay.

A Se I do believe, maybe, 2008, 2007.
Q -2@08, 2007. And was it after the one you just told

me about or befare?

A That_Was before, I do believe.
¢ Whatiwas before?
A This incident.
Q This .incident was before.
A I do believe so.
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Q Okay. So tell me about that.

A I had come home ‘cause I -- I had come home from
school. And I was wearing a pair of boots that I wasn’t
supposcd to‘be. And he had stepped on my chest. And I had

blacked out that time.

Q Okav. _What do you mean by blacked out?

A T had passed out,

Q Okg?{ How did you wake up?

A I woke up to dad calling my name and David putting a
hot clotnh on -- or hot or cold cloth on my face.

Q And who's David, Samantha?

A Well, to me, he’s my older brother.

Q Okay; Donald’s son?

A Yes.

Q Okay.i So you said that happened because you were

wearing- scme boots yoﬁ weren’t supposed to wear?

A Yes.

Q Okay. Do you remember any other time specifically
fhat thathappeﬁed?

A No. I -do not,

o Okéy: .Would you 5- how many times would you say
that happéned?:

A I'm not quite sure how many times it had happened.

I remember thoseftwo, though.
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Q Ckay. Wo- do —-- would you say it happened more than

those two?

A Yes,

0 Okay. Okay. So more than that?

A Yes.-

Q  All right. Was there another time that you would
black out -- that you blacked out?

A No. I.would pretend tc, to where he would get off

of my chest faster,
o Okay. And when he would step on your chest, did he

have on shoes or bare feet?

A Shoes.

9] What kind of shoes?

A His work boots.

Q Okay. Was it always his work boots?

y2y Majority of the time, yes.

Q0 Okay.; Did this -- did this ever leave a mark?

A Yes. . .

0 What kind of mark?

A I‘beliéve, YQu know, like, boot prints or sorta like

a rug burn on my chest.

Q On your chest?
A Yes.
Q Like fhe skin of your chest?
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A Yes.
Q When he would do -- when Donald would do this, did

he just stand there on your chest?

A Sometimes he would bounce.

Q Ckay. And what did that feel like?

A It felt like my chest was gonna cave in.

Q Now there’s some -- is there ever a time when you

ran away?

A Yes,

Q Okay.. So there was some times that you ran away.
Is that co;rect?

A Yes. |

Q 'Waé there ever —-- would either Donald or YOour mom
ever do something to prevent you from run-...

MR. DRASKCVICH: Same -- same objection as to time, year,
foundation (unintelligible) objection.

THE COURT: Yeah. We need -- I need to know when. She
asked if —; was there any times that you ran away. She said,
yes, |

MS. DORMAN: Right.

THE COURT? You can ask that question. But then narrcw
it down to ? fimeJ |

Mg, DORMAN; Sure. If we're -- if -- I'm asking another

general question first though.
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o BY MS., DORMAN: Was there ever a time when mom or

Donald would do anything to prevent you from running away?

A No.

Q Nothing?

A No. .

Q Okay:. So let’s talk about running away. All right?

How many times would you say you ran away?

A Three or four.

Q .Three ér four?

A Yes.

Q Do you remember the first time you ran away?
A Yes.

Q Okay. Do you remember how old you were or what
grade you‘ﬁere_in?

A Ifwaé,in the 6th grade,

Q Yqu'were in the 6th grade. Do you remember how old
you gre in the 6th grade?

A No.

Q ﬁo you remember what year it was?

A Maybe 2010, 2011.

Q Okay. ‘Can you tell me what happened?

b I had -- I didn’t turn in my chococlate money for my
student couﬁcii, And the teacher had called home. Soc I was

scared to go home. So I went to my friend’s house. And then
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when I left her house, I went and I slept behind a power box.

Q Okay. Now you said you —- you didn’t turn your
what?

A My.chocolate money in.

Q | What dpes that mean?

A We did a fundraiser. And I didn’t turn the money in
on time.

Q Okay. And you said you were afraid to go home?

A ¥es.

Q Why were you afraid?

A Bécause the teacher had called home.

Q .Okayg S0 why would that make you afraid?

A Because if I’d ever did anything wrong or if --

pretty much, if I ever did anything, I'd always get in trouble

for it.

Q So y&& were afraid of getting in trouble?

a Yé’s.

Q - With Qho?

a pad.

Q Is théﬁe another time that you remember running
away?

A Yes. -

Q Tell me abcout that. Well, t- first tell me what

grade you were in, how old you were or what year it was.
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A I believe it was my freshman year.

Q of wﬁat?

P2 High school.

Q Okay‘. And what happened?

A Mom had told me to leave the house. 8o I did. And
I went over tb a friend’s house. And then when I -- they had

called the cops. And then when I came back, mom said that she

had told me to go up to my room. But I had just walked out

the door or jumped out my window.

Q

leave?

A

Q

Okay. But it’s your testimony that mom told you to

Yes.

Ahd you did,

Yes,

Okay. . Do you remember another time you ran away?
Yes.

Can ?ou tell me -- well, first tell me what grade

you were in or what year it was or how old you are.

A

school.

I*believe-it was still my freshman year in high

High school?
Yes,
bkay;- What happened.

‘I had. told to go up —— I was told to leave. But

EIGHTE JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEO SERVICES
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instead of‘leaving, I had gone into the backyard. And they

had gone leooking for me. But I didn’t say anything. And when

they went

to go into the backyard, my dog was protective of

me. And they wouldn’t let ‘em out there. So they had -- they

knew where I was.

Q
they had

A

Q

A

Q
backyard?

A

Q

Q

A
for me,
anything.

Q

EIGHFH JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRRNSCRIPT VIDEQ SERVICES

bkay; I wanna back up. So -- so you first said
told you to leave. Who told you to leave?

Mom and dad,

Okay. And you left?

Yes.

But - and you went where?

Into my backyard.

Okay. And you didn’t tell anyone you were in the

Nao.

Okay.’ fou said they were looking for you?

Yes.

Wﬁo’égthey?

Mom and dad.

-Okay. And what happened?

T ——'they went and they were driving around loocking

But T was sitting in the backyard. 2and I didn’t say

Qiay. And your dog alerted you -- like, gave you
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away?

A Yeah.

Q Okay. ©Now, I'm gonna talk to you a little bit about
your mom. Okay? Do you recall atlthe prelim, mom -- you —-

you testified, mom didn’t know any abuse was going on.

A Yes.

Q Do ybp remember that?

A Yes,

Q dkay: .Is that true?

A No.

Q Okay. You had previously testified that mom put
makeup on yéur face. 1Is that right?

A Yes.

Q And you previously testified that mom would

sometimes be there when the stories were given out.

A Yes.

Q /Qkay;; So it’s not true that she didn’t know what
was —-— Donald Qas doing to you.

A NO. It’s not.

Q Why did you say it was true at the prelim?

A Becausé 1 was scared.

Q What-were you scared of?

A That mom would hate me if I had told -- if I had

said what sﬁe had done,

D-15-510%44-R LAWRENCE/BROWN 06/02/201¢ TRANSCRIPT
EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEQ SERVICES

76
001526




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

0) That your mom would -- you were scared your mom
would hate you?
A Yes,

0 But that’'s not true. It’s not true that she didn’t

know what was geing on,

A . No.

Qe Did you ever see your mom and Donald fighting?

A Yes.

Q Can you tell me -- well, is there a specific time

you remember that they were fighting?

2\ I don’t remember what they were fighting about. But
we were —- I was eating dinner and then...
Q Okay. So let me stop you just a second. You do

remember a specific time?

A Yeé_ I just...

Q Okay.

A ...don’t remember what it was about.

Q You don’t remember -- that’s fine. Do you remember

either how. old you were, what year it was or what grade you

were in?

A ‘Né.. I do not.

Q ﬁd not?

A -Nq.

Q Okéy.' Do you remember 1f your siblings were born?
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A

Q

Heidi and Nikki were.
Okay. Do you remember how old they were?

Maybe 3 or 4.

3 or 4. OCkay. ©So this would’ve been the year that

Heidi and Nikki were 3 or 47

A
Q
A

then. ..

MR.

-Yes,
Okay. What do you remember happening?

Théy had gotten in an argument about something and

DRASKOVICH: Objection, relevance.

THE COURT: Okay.

MS.,

DORMAN : Well, it -~ I believe it establishes, you

know, in the home the culture of viclence.

MR,

DRASKOVICH: And -- and there’s been no mention of

violence in reference tc this argument. Then I would —- we

would stipulate there’s been arguments in the some 15 years

they’ve

beeﬁ together, so.

THE CCQURT: . All right,

M5.

DORMAN: DV was in their case plan, Judge. I mean,

this trial’s ultimately again about, did they comply with

their case plan. or not?

MR
MR

arguing

. GOWDEY: (Unintelligible).
. DRASKOVICH: And I object to as to relevance to thei

. If there’s something in addition to that, then
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® ®
(unintelligible) .

MR. GOWDEY: And there’s never been an allegation of DV
between the two of them.

THE COURT: But DV's in the case plan?

M5. HANRAHAN: In his. Mm-hm.

THE COURT: Okay.

MR. DRASKOVICH: And it’s -- we -- we don’t agree that
it’s part of the case plan. I know he had to attend
counseling;

Ms5. HANRAHAN: Well...

MR. DRASKOVICH: But there’s no...

MS. HANRAHAN: T can produce the...

MR. DRASKOVICH: ...allegations of...

MS. HANRAHAN: ...case plan...

MR. DRASKOVICH: ... (unintelligible} DV.

MS. HANRAHAN: ...right now.

THE COURT: So what’s part -- okay. So it is part of the

case plan,‘dérféct? But you're saying that you’re not sure
why it even:beéame part of it?

MR. GOWDEY; Well, we're of -- I'm of the impression it
became part‘offit because this is the family dynamic right
here. ..

MS. HANRAHAN: OCh (unintelligible) sorry.

MR. GOWDEY: ...not between the parents.
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MS. HANRAHAN: Sorry., I -- I -~ in...

MS. TALLENT: I don’t...

MS. HANRAHAN: And Maryte is saying that it was a
recommendation from CPS.

MS. TALLENT: From the cne --

MS. HANRAHAN: But it..

MS. TALLENT: From his assessment.

THE COURT: Okay.

MS. HANRAHAN: It was addressed.

THE coﬁRT: Okay.

MR. DRASK&VICH: But it -- but it’s not part of the case
plan. |

THE COURT%. I mean, like, vyou know, I deon’t —-- the case

isn’t about the parents necessarily arguing. So I don’t wanna

spend tons of time on it. I think if you ask a question -- I
-- I don't know what the answer’s gonna be., I just -- I mean,
it’s not irrelevant. I just don’t wanna spend too much time

on the parents themselves and the arguments if there are any
because thaffs-truly not why the children -- not —-- that’s not
why we’ré at‘TPf:a -— a TPR trial because the arguments that
the parentsﬁha&? if they had any.

MS ., DORMAN: 1 underst- T -- well, I think ultimately
what the caée is gonna be about is —- is what was in the case

plan and case plan compliance. If there’s genna be an
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285esS0r hege, that testifies that they recommended DV
treatment, either it was complied with or it wasn’t. And
that’s going to be an issue at trial.
[ THE COURT: Okay. And that would be something that you
would ask, probably —- that -- whoever the provider was. But
as far as Samantha’s testimony, I mean, you can a- I -- I --
it’s not irrelevant that you ask her if there was fighting in
the home. How. far you go past that, they can object as -- as,
I guess, as'neéded.

MS;JHANRAHAN: Ckay.

THE COURT: So I guess 1t depends on what she says.
I MS. DORMAN: OQkay.

Q BY.Mé. DORMAN: So you were telling me about one
time you rémembered, right?

A Yes.

Q Aﬁd you said it was the year that Nikki and Heidi
were 4 or 5?_

A Yes,

THE COURT: 3 or 4.

M3, DORMAN: Sorry. 3 or 4.

THE COURT: It’s okay.

Q BY MS. DORMAN: And what happened?

A I don}t remember what they were arguin’ about. But

I had seen déd,g;ike, sorta jump back. And there was blcod on
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the floor. BAnd then I had ran upstairs. And I had seen mom

with a knife in her hand.

Q OCkay. And this is something that you actually
witnessed?

A Yes.

Q How did you feel?

A I waé écared.

Q Okéy;‘ And you said that you had witnessed that
yourself? |

A Yes,.

Q Okay:i:Do you know if the little kids witnessed it?

A I don*t know. |

Q Okay.' Were there times when you and the little kids
witnessed fight%ng?

A Yes:

MR;‘DRASKOVICH: Objection, assumes facts not in evidence
that there were cher times.

THE COURT: Sustained.

MS..DORMANﬁ Okay.

0 By Méﬁ‘DORMAN: Were there other times that there
was fighting?

A Yes.

Q Were there times that you and the little kids saw
it?
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A %es.
ﬁ Q And how did -- how did you feel when you would see
\X that?

A I was écared {unintelligible).

MR. GOWDEY: Well, obje- objection, we're talking -- can

we get specific times? I mean, just...
fHE COURT: Sure.
MR. GOWDEY: .+.a4 general statement.,,
THE CQURT: VYeah. That’s...
MR. GOWDEY: . ..that how would you feel when you. ., .

THE COURT: Yeah.

VMR. GOWDEY: ...saw that.
“ THE COURT: She has to try to narrow it down because at
h this point,_we'néed to have, like, a time frame. Again, Jjust

like the other'one, there was a time frame.

O B? MS; DORMAN: How many times would ¥YOoUu say you saw
M your parents fighting, Sam?
h A I’m not quite sure.
\ Q Okay. Was it a lot or a little bit?
T A Théy would argue a lot.

Q OEAy.L Do you remember any other specific times?

A Not iI do not.

Q Okay.  And the times that you did see your parents

fighting, how would you feel?
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A I was scared.

Q Okay.

MR. GOWDEY: I'm gonna obkject again. I mean, therefs a
lack of fouﬁdation. She says she doesn’t remember any of the
times but she rémembers that she’s scared. I'm sorry. That
doesn’'t -- there*s a lack of foundation there.

MS. DCORMAN: There actually isn’'t a lack of foundation.
She’s a kid. She remembers them fighting. She remembers how
she felt. The weight -- again, the weight you give her
testimony is the weight you give her testimony. But that’s...

THE COURT: Right. But itfs ~- it’s -—— it’'s -- she
doesn’t remember_times, except for that one time where the
twins were little. After that, she basically stated that
Lhere are timeséthere, she saw her parents fighting andlthat
she was scared.f“

MR. GOWDEf:  And she doesn’t remember any of those times.

MS. HANRAHAN: She (unintelligible).

MS. DORMAN: Yeah. That goes to weight not

admissibility.
THE COURT: It -- it -- I mean, it's -- it’s a
credibility-issue and -- and be a weight -- how much weight T

give the whole DV that happened that she can’t remember the
dates.

Q BY MS. DORMAN: Now you had talked a little bit

D-15-510944-R LAWRENCE/BROWN 06/02/201¢ TRANSCRIPT
EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISIQN - TRANSCRIFT VIDEC SERVICES

34
001534




10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23

24

about your mom also hitting you with a belt. Do you remember
that?

A Yes,

Q Okay. Did she ever leave a mark?

A Yes.

Q Okay.  Can vyou tell me on -- about that?

A It'wgs mainly on my back.

MR. GOWDEY: I’'m sorry. Sp- lack of foundation again.
When are we talking about?

THE COURT:. Okay.

MS. DORMAN:  Okay. Well, we’ve already established that

her mom hit_her four or five times. We've already established

that it was in elementary...

MR. DRASKOVICH: T would (unintelligible) it hasn’t been

established.

MS. DORMAﬁ; - ...5chool.

MR: DRASKOViCH: They’re claiming (unintelligible).

MR. GOWDEY: And —- and...

MS.'DORMAN; Testimony is establishing it. Okay? I'm
going over the_téstimony that I’'ve already elicited, What
I’ve already.eliéited is that her mom hit or four or five
times. |

MR, GOWDEY: Can we get...

MS. DORMAN: There’s no argument about that. I’'ve
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already elicited that her mom hit her when she was in
elementary échool or junicr high and not in high school. That
was the best I could do with regard to the objection to
foundation. - That’s not -- we all know that that’s what was
testified to earlier. So now I'm asking her about these
incidents.

MR. GCWDEY:. (Unintelligible) asking...

MR. DRASKOVICH: And I was objecting because it’s been
asked and answered and it's cumulative. And we should have
addressed that when it was addressed earlier because now we'’re
going...

MS. DORMA&:. I'm sorry.

MR. DRASKOVICH: ...in a circle,.

MS. DORMAN: - Mr. Draskovich can’t tell me how I want to
do my direct examination, just like I'm not gecnna tell him how
to do his cross, other than to object. If I want to go back
to this issue,las long as I'm not asking the same questions, I
certainly can.

THE CQURT: Okay.

MR. GOWDEY: I would...

THE COURT:. Mr. Gowdey.

MR. GOWDEYE - I would again say there’s a lack of
foundation. Which incidents are we talking about? Are we

talking about the incidents when she was in elementary school?
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Are we talking about the incidents when she’s in junior high
school? Ms. Dorman has not specified that. And that is a
lack of foundation.

MS. DORMA&: Because 1 haven’t been allowed to.

THE COURT: So you need -- yeah. You need to ask -- when
you ask about mom hitting Samantha with a belt four or five
times, whatever you’re gonna ask, make sure that you pinpoint
the time that she previously testified to as when she was in
scheool. ..

MS. DORMAN: 1I.

THE CCOURT: ...so we know what incidents she was talking
about. |

MS. DORMAN: I understand how to lay a foundation. Yeah.

THE COURT: Thank you,

M3, DQRMAN: -Thanks.

Q 3§_MS.-D0RMAN: All right, Sam. So we’ve talked

about<your‘mom hitting you with a belt, correct?

A Yg§{ 

Q _ Okay. -And I asked you, did it ever leave a mark.
A Yes.

Q Aﬁd yoﬁ said?

A Yéé,

Q Okéy. Of the four or five times, how many times

would you say it left a mark?
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A Maybe two of -- maybe two of them.

Q Maybe two of them. Is that right?

A Yes.

Q Ckay. Do you recall which times those were?

y2\ I do. believe there was once when I was in junior

high school. And they were left on my back.

Q Okay. - Do you remember another specific time?

A I’m-ﬂof guite sure whether it was junior high or
elementary:

Q Okay; But you remember one other time that she left
marks? “

P\ Yes,.

Q And where was that?

A That was on my back as well.

Q 6kay. Now you talked a little bit about an incident

where your mom ~-— sorry. . Let me back up. Besides seeing your
parents fi§h£ gﬁd besides your mom hitting you, were there
other things thét,your mom did in the home that were scary?

A Wﬁenever she got mad, she would break things.

Q Oﬁ%y.: Can you tell me a little bit about that?
Like, do you mem- remember a specific time when she broke
something? |

A Aunt Jennifer hadn’t paid her rent one -- one

time., And she[had broken the window in the dining rcom.
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Q Okay. Let -- let me stop you. Do you remember when
this was?

A .Nq. I do not.

2 ' Okay; Do ydu remember how old you were, what year
it was, what grade you were in?

A I don’t remember that about me. But I believe Wyatt

was around 1.

] Okay. So Wyatt was a baby?

A Yés.

Q And he’s how old now?

A LHe’s:7.

Q Okay: And is there a reason you remember Wyatt

being that little?

A I beiieve his birthday had just passed at that time.
Q Okay. His first birthday?
A Yes.
C Okay. Now you said Aunt...
A jennifer.
0 .;;Jennifer did what?
A ‘Ske,hadn’t paid her rent.
Q Okay; And who is she? Just...
A Th?t;s mom’s sister.
Q Okay.l And she lived with you?
A Yéé.
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Okay. And she didn’t pay her rent?
Yes.
Okay. And what happened?
Mom had broken the window in the dining roocm.
Okay. How did she break it?
With é broomstick.
Okay. How with the broomstick?

She had taken the broomstick and just shoved it

through the window and then broke all the glass off,

Q

A

Q
announced

A

Q

A

Q

Was §he mad?

Yes.

Nﬁw did something like that happen when David
he was getting married?

Yes.

‘What happened?

She had broken the...

Well,' let me ask yeu this. Do you remember what --

how old you were, what year it was or what grade you were in?

A

Q

No;rrI.do ﬁot.

Okay. Did something happen to you that time?
NOG.

So moem didn’t do anything to you that time?
th thaf I can recall.

Ogéy.A So you don’t remem- do you remember if you
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were in elementary school or junior high or high school?

A No. I do not.

Q Okay. Tell me -- just tell me generally what
happened.

A Mom had.—— she had gotten mad when she had found out

and she broke the cabinets and the chairs and the table.

Q Aﬁd how did you feel when that happened?

A I wéé scared.

Q Weré the other kids around?

A I don’f remember.

Q Nﬁw,‘do you have any scars on your body still?
A Yes. i do,

Q How_many? Well, I —- let me -- let me narrow it

down. Do you have any scars from being hit by Donald or your

mom?
A From étuff being thrown at me. Yes.
Q Frém:%tuff being thrown at you?
A vés.
Q Ey'who?
A pad.
Q Okay; ‘How many scars?
A About three or four.
Q Okay. And where are they?
A Myiwrist.
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Q Okay. Now after you stopped living with your mom
and Donald and you were living in -- I think you lived with

David and Alicia. Is that right?

A Yes.

Q And yoﬁ lived in foster care?

A Yés.

Q Was thére some point that you were having visits

with your mom and Donald?

A Yes.
Q Okay. And how -- how were the visits?
A Well, in the beginning, they were ckay until they

started tellingus that if we would just stick with what we

were told wheh'we waere at home, we’d get back together faster.

Q Okéy; Who told you that?

L Dad.-

Q QOkay. .And what did he say?

A Thatlif we just kept telling them the stories that

they had already known, we would get back together faster.

Q And that happened at visitation?
A Yes.
Q And how did that make you feel?

MR. GOWDEY: I'm sorry. Again, objection, lack of

foundation. At visitation when? How many visitations? How
many times did he say it? Just the -- this vague reference of
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that it happened at visitation is not...
THE COURT: So it's after they st-...

MR, G@WDEY: ...laying a proper foundatioen.

" THE COURT: They were in foster care. After they stopped

living with the parents, they were with whoever the -- Alicia
and some- David. No. Alicia and...
v MS. HANRAHAN: Mm-hm.
MS. TALLEN&: (Unintelligible).
THE COURT: ...David.
I M5, HANRAHAN: Yep.
THE COURT: So we know it’s within the last -- since the

" removal.
SO0 can you see 1f you can narrow it down as to when

these visitations were?

MS. DORMAN: Sure,

THE CéURT:They were obviously sup- I guess, not
supervisedéf I‘dgn’t know.

Q BY MS. DORMAN: Do you remember when you started

visiting with your mom and Donald?

A When we had originally been put in foster care.

Q Okay: Do you remember when that was?

A About two years ago.

Q Okay.. Aﬁd do you remember how long you had visits

ll with them? .
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A Maybe a month.

Q Okay. ©So it happened during this mcnth?

A Yes.

Q That you were having visits?

A Yes.

Q And ﬁhen visits stopped. 1Is that right?

A Yés..

Q Oiay."So it was for about a month after you came

into foster care,

A Yés.

Q Okay. And where were you having the visits?
A At the Child Haven visitaticn center.

Q Okay. And do you remember if they were supervised

or not supervised?

A There were CPS workers walking around.

Q Okay. Sc there were CPS workers roc- walking
around. Wéé anyone specifically sitting in on your visits?

A .No.

0 Okay.L.And how many —-- you said a statement that

Donald said“fo you, right?

A Yes.

Q Okay.- Did he say that one time to you at visitation
or more than one time?

A He had said that to me before Heidi, Nikki and Wyatt
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had gotten there.

Q Ckay. So this was at one visit that you remember it
hazppening?

A Yes.

Q 'Okay. lIn that meonth.

A Yes.

Q Okay. DNow, do you remember coming intce this

courtroom and telling this Judge right here that these things

were not happening?

A Yes.

Q Okay. Do you remember when that was?

A &o. I do not.

Q Okay. Was it during the time of this case?

A Yes.

Q Was it befbre the preliminary hearing?

A I believe so.

Q Ch:

A I'm npthuite sure, though.

Q Béca@Se you>chan— you said a different story at the

preliminary'heafing, right?

A Yes,‘

Q Okay.l Now when you came into this courtroom and you
told this Jﬁgge that these things weren’t happening, was that

true?
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A Yes.
Q It.was true that these things weren’t happening?
P2 Oh no. They were happening.

Q Ckay. Why...

A’ I was éonfused. I'm sorry.

Q No. Thaﬁ’s okay. Thank you for telling me. Why
did you tell this Judge, Judge Giuliani, that these things

weren’t happening?

y21 Bécause I was scared.

Q What were you scared of?

A Mom and dad.

Q Whatfspecifically?

A I waé scared that if we went home, what would
happen.

Q Okay. ©Now, I'm just gonna ask you a couple of
guestions about, like, friends before —-- before you were —-

you testified Qérlier that you were taken cut of junior high
in December'éf 2011. 1Is that right?

A Yes.

Q Okay. Béfore you were re- taken out of school, tell
me about, like, your social life, your social activities.

A I'had, like -- I had some friends. But T mainly
just tried to fit in.

Q Qkay;i'Like; when you say you had friends, did you
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have friends that you talked to on the phone, that came over

to your house?

A No.

Q What kind of friends?

A I did not. We just...

Q You did not have that?

yiy We jﬁst.hung_out at school.

Q Okay.: How come vyou didn’'t have friends that came to

your house?

A I]wasnft allowed to.

Q I'm sbrry?

A I was not allowed to.

Q Okay.‘ Who didn't allow you to?

A Mom and dad.

Q Okay.- Do you know why?

A No. TI.do not.

Q Ckay. . Do you —-- how long were you ocut of school?

Like, did you ewventually go back?

A Yes. I did.

Q Okay.  How long were you out?

A Jugt the second semester of 8th grade.

Q Okay. . So half of a -- half of 8th grade...

A Yes. :

Q ;..basically. Half of a Bth grade school year.
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A Yes.

Q Okay. Now, while you were at home, how was your

social life, Ilike, when you didn’t go to school?

A I didn’t have anybody come over. I didn’t talk to
anybody.
Q Okay. How about when you went back to school? How

was your sccial life?

A i-;tarted talking to the people that I had gone to
middle school Qith. I started talking tec them again.

Q Okay. So was it the same, like, friends at school
trying té fit iﬁ? Cr did you have friends that came over and
that you callea them?

A I was still just tryin’ to fit in.

Q Okay. :Now, during that period in which you were not
going tec school, do you recall hav- that was half of 8th grade

year; Is that right?

A Yes.x: .
Q Dé yb@ recall having injuries?

A Yes.

Q What kiﬁd'of injuries?

pa I;haq‘bruises on my face and on my back.

Q And Qhat were they from?

A Being,hit.

Q By who?
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Q Okay._ And did anyone investigate those, like, CPS
or the school (unintelligible)?

A No. ;Nobody knew about them.

o] wa,:did you —- before you lived in foster care, did

you play anyrsports?

A Ne. I did not.

Q Did you have any clubs?

A Né. -I did not.

Q Okay. HNow, since you’ve been at foster care, do you

11" play any sports?
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A Yes.

Q .Wgat do you play?

A -_‘ébécer and flag football.

Q db yéu have any clubs?

A N%ﬂ I do not. Well, I had DECA but...

o Wﬁatﬂs’that?

}A | if?g an association of marketing students.

Q | Qkay. So you did, like, a marketing club?

A Yes.

o Okay. You said you played soccer and what?

a Flag football.

Q Flag?football. Okay. Did you ever get hurt doing
that? -
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A Yes..
Q Can you tell me about that?
A In soccer 1 was a goalie. So I had gotten a minor

concussion from one of the players kicking me in the head.

And then in football, I got a sprained ankle.

Q Okay; Sc in soccer you got a concussion.

A- Mm—hm.

Q And in football, you got a sprained ank- sprained
ankle. |

A Yes.

Q -Okay.: Have you had any other injuries since you've

been in foster care?

A I gét ihto a really bad bike accident.

Q A what?

A A really bad kbike accident.

Q Bike-accident. Ckay. Tell me what happened.

A I went bike riding with my fam- with my house. And

it had rainéd the night before. So there was a lot of dirt

and gravel on thé pavement. And I wasn't’payinq attention.

And when I Qenﬁ_to go slow down, the bike chain got caught.

And I -- ig'spun out of control. And I flipped. And I hit

the handlebars. And I flipped and fell into a pile -- a pit
cf boulders.

Q Did anyone see that happen?
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A Yes,
Q Who did?
A My house parent, Heidi, Nikki and another girl that

used to live on ranch.
Q Qkay. Now when this happened, did you see a doctor?

Did you go to the hospital?

A Yes.

Q Did an ambulance -- what happened?

A I had to go to the hospital.

Q By whé?

A Mr. nyan took me at first. But then I had to

go to a different hospital for a different reason. And Ms.

Jackie took me at that point.

Q Okay. So your injury was appropriately cared for,

A Yas.

0 And'how about with the concussion?

A I went to the doctor. And the trainer had said that

I had had a coﬁéussion because I had been dizzy. But then the
doctor said_that-I didn’t have one. But I still wasn’t able

to play for ‘about two weeks.

Q 1t was appropriately addressed?
A Yes.
Q And'how about -- there’s something with the

fococthall, sp:ainéd ankle?
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A My sprained ankle.
0 Was that -- did you go to a doctor?
A No. I just got it taped before I had practice or

befere I played in the game.

Q ~Okay. So you appropriately attended to that injury?

A Yes.,

Q Okay. Anything else since ycu’ve been in foster
care?

A Not that I can recall.

Q Oﬁay. Just a lot ¢f rough sports?

A Yes.

Q = All right. So there was one other thing in your

letter that‘I just wanna talk about really briefly. Let me
lock at ybﬁi letter a second. Ycu say here, you shot my hand

and broke my hand with a BB gun. Do you recall writing that?

A Yes.

Q Wﬁat.are you talking about?

A I?had come home one day. And I had asked if I could
eat —— I beiiéve it was a candy cane. And dad,..

Q Lgt mé —-- let me stop you just a second. If you

remember, what grade you were in, how old you were or what
year it was?
A I was in 5th grade.

o . StH grade?
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A Yes,
Q Okay. Tell me what happened.
yiy I had come home from school one day. And I had

asked, I-believé‘it was 1f I could eat my candy cane. And he
had thought I had‘stolen it. So he had taken the BB gun and
put it to myfhénd. And he kept questioning me and asking me
where I’d.gott;h;it from. And I said I had gotten it from my
bus driver_becéﬁsé they were handing out candy canes. And

then he didn’t believe me. And he shot my hand.

Q Okay. ' And just to be clear, who’s he?

A pad. .

Q And what did he shoot your hand with?

A A BB g}ln.

Q Did yoﬁ go‘to the hospital?

A Maybe ‘three to four days later.

Q dkaylj And what happened when you went to the
hospital? |

A Théy had.puf it in a splint because of how swollen
it was.

Q Aﬁd what else?

A _ Whén they had taken the X-rays, they could see that

the bones in my hand were broken and that the BB was still
lodged in my-hand.

0 Did they take it out?
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it out.

A

Q

Not for a while because I had to have surgery to get

Okay. .Can you describe the BB gun for me?
It was a rifle {unintelligible).

Okay. And was it something that was arocund your

Or had you seen it before?

Yes.

Okay. So it’s something you knew..

Yes.

..»to be in your home?

Yes.

And who 'did it belong to?

David.
Oh that’s your brother?
Yes.

David? Okay. Wh- how -- what did you say when you

went .to the.hOSpital about hew it happened?

A

gur.

I-was told to say that I had shot myself with a BB

Who told you to say that?
Déd.
Aﬁd thét's what you said?
Yeé.f

But that’s not true?
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A No.

MS. DORMAN: I'1]1 pass the witness, Your Honor,

THE COURT?I Okay. Let me ask this, real quickly.

Saman;ha, do you need a break? You’ve been on the

stand for a while.

THE WITNESS: No. 1'm fine.

THE COURT: Are you sure?

THE W;TNESS; Yes.

MR. DRASKOVICH: I -- I actually could use -- I don’t
think-this ié'gonna go as long as we thought.

THE COURT? Not till 9:3C at night. Don’t worry. You --
we all won’t be here till that late.

. Yeah. I mean, I —- I think if we’re gonna take a
break, this isn%A—— probably a good time to take a break. How
long do yoﬁ:need_‘cause we have the two -- I don’t know where
Ms, Calvert is. I -—— I —- I don’t know,.

 Ms. DORMAN: T don’t. ..
MS. HAﬁRAHAN& That’'s weird.
MS. DORMAN:. I don’t think you can worry about that
anymore.
THE COURT: No. I'mnot. I -- I mean...
MS. DORMAN:' I mean..
THE COURT: Yeah.

M5, DQRMRN&ﬂ_...your —-- your admonishment was clear.
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THE

MS.

THE

MS.

MR.

THE

MR.

THE

—— 1f wef

take it.

MR,

THE

MS.

MR.

o ®
COURT: Yeah. I mean, I -- we were starting at 9:30.
DORMAN: Draskovich heard it.
COURT: I moved my other cases, so.
DORMAN: And he wasn’t even here.
DRASKOVICH: (Unintelligible) here today.
COURT: 1It’s the two of you. And then...
DRASKGVICH: It’s the two of us.
COURT{::feah. So how long doc you want to take? This

re gonna take a break, it*s —-- this is the time to

GOWDEY: . Are we takin’ a lunch break or..
COURT:  Well, that’s what I'm .asking.
HANRAHAN: OCh.

DRASKOVICH: T —-- I'd submit we did. And then just

pick it up..

MS.
THE
MS.
THE
MS.
THE
MS.
MS.

THE

EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEC SERVICES

HANRAHAN: I’d rather take a short break. Short...
COURT: Short break and then just...

DORMAN:  Go short. Yeah.

chRT:= g..finish up. . .

DORMAN: Yeah.

COURT:. ;..if we can?

DORMAN: Yeah. Yeah.

HASRAHAN: Or...

COURT: Does that work?
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MR. GOWDEY: Well, the cross is probably going to take at
least as loﬁg as the direct, maybe longer.

MS. HANRAHAN: Qkay.

MS. DORMAN: I'd prefer we just take a short break. That
way we can get done, And then we can all get other things
done today. -

MR, DRASKOVICH: {Unintelligible) short break. Court’s
(unintelligible) discretion.

THE CO?RT: How long?

MS. HANRAHAN: Fifteen minutes?

THE COURT:._Fifteen to 20 minutes that way you can walk
around, get & drink. Wanna do that (unintelligible)?

MR. GOWDEY: Why don’t we say —-- why don’t we say 30
minutes? Mr.lDraskovich and I wanna confer for a few minutes
on this (unintélligible).

THE CCURT: Okay.

MR. DRASKOVICH: Grab a gquick bite.

THE COURT;i'Qet’s do 30 minutes. And then we’ll go

straight forward. So if you wanna eat something, this 30

minutes is éhoﬁghitime to at least -- I don’t know if we have
a caf- I don’t think -- there’s nothing...

MS. HONODEL: It's closed.
THE CQURT{ ...out there. But we’ll come back at, say,

10 to 12. How’'s that? Good?
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MS. DORMAN: Okay?
THE COURT: All right. Thank...
UNIDENTIFIED SPEAKER: All right. Thank you, Your Honor.
(Whereupon the matter was trailed at
11:22:48 and recalled at 12:02:09.)
THE COURTf.;We're good? Welcome back. All right.
Everyone toock é break. Ckay. We’ll go back on the record.
Sémantha, you’re still under cath. Ckay?
THE WITNE#S? Okay.
THE COURT;._SO we'll have --
You wanna begin?
MR. DRASKQQICH: I"1l1l begin.
THE COURT;;.All right. Mr. Draskovich, we will begin,
MR. DRASKO?ICH: Thank vou.
- CROSS-EXAMINATION
BY MR. DRASKOVICH:
o] Msf Léwrence, my name 1is Rokert Draskovich. And I

represent your stepfather, Mr. Brown. May I refer to you as

Samantha?
A Yes.
Q Now, Samantha, you had testified earlier on in your

testimony today that you had appeared and testified during a
preliminary hearing; correct?

A Yes.
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Q And that preliminary hearing took place on July
18th, 2014:; correct?
A I dont know.

Q If I teld you that it occurred on July 18th, 2014,

would you have any reason to disagree with me?

A No.

Q It‘Wés before a judge, just like today; correct?
2\ Yes.r |

Q You féiSed your hand and ycu swore to tell the

truth, the whole truth and nothing but the truth, so help you
God; correct?

A I don’t remember hav- them having me swear under
ocath.

Q If I.were to tell that you were sworn and put under
oath, would you have any reason to disagree with me?

A No.

Q And during that preliminary hearing, there were two

prosecutors present; correct?

A Yes.

Q Ms, Jacqueline Bluth and Mr. Sweetin.
A I do believe so.
Q And they asked you a series of questions as to what

had supposedly occurred to you by your stepfather, correct?

A Yes. -
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Q Now, prior to this preliminary hearing, you had gone
into their70ffi¢e and had spoken to them; correct?
A ves.
Q Yeu had geone over what your testimony was going to

be, correct?

A I\dOn’t remember.

Q Okay. But you remember going into their office?

A Yes.

Q You’d imagine that —-- you’d agree with me going into

a prosecutér’s cffice is a pretty big deal.

A fes.

Q i'mean} you go into the Regional Justice Center or a
big building. You go up the st- elevator. And you were

nervous before meeting them, correct?

A Yeé.
Q Bécause you knew it was important.
DA ng.
Q Bﬁt your testimony today is, you don’t remember what

you talkedﬂ£o them about when you’'re in their office?
A Yeé.
Q You just don’t remember?
MS. DOﬁMAN:; Objection, asked and answered.
THE COURT; Overruled,

Q BY MR. DRASKOVICH: Do you recall how close in time
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to the preliminary hearing did this meeting take place?

A No. I do not.

Q It was before the hearing, correct?

A i beligve 50.

Q But you don’t remember how many days before?

a No. I do not.

0 ﬁnd at that preliminary hearing, you were asked

questicons concerning injuries that you were found to have had
on December 10th, 2013; correct?
A Yés. |
Q You testified under ocath that the injury to your
left eye was caused by your brother with a plastic sword.
A I don;t remember that.
o Okay.
qu the record, I'm referring to page 19,
preliminarfshearing transcript, line 20. I'1ll begin on line
15, Okay...And then you said the other cne was caused by your
brotﬁér and. the channel changer.
Answer, he poked me in the eye.
With what?
¥our”ansﬁer, a plastic sword, but inside was like
hard plastic or ﬁetal.
That Qas your testimony at the preliminary hearing.

You testified that the bruise to the left...
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MS. DORMAN: I'm gonna —-- I‘m gonna object. Mr.
Draskovich at this time is now testifying. T mean...

MR. DRASKOVICH: I'm reading pricr testimony onto the
recerd, It;s...

MS. DQRMAN& Right. And then you asked a question. And
you’ re not giviﬁg her the opportunity to answer.,

Q Bf MR. DRASKOVICH: I'1]1 ask you this. Was that
your testimony‘;t the preliminary hearing?

A Yes. |

Q And ;ﬁ reference to the left eye you testified, so
the bruise on ﬁhe left eye, you said that it was caused by a
cabinet. Can.yog'explain to me how that happened?

I was unloading the dishwasher and I had left the

cup cabinet open and then I went to stand up and I hit my eye

on it.
That was your testimony.
A ﬂYes.

Q And.if we’re to take you at your word tocday, that

testimony at the preliminary hearing was a lie.

A Yes,

Q So yoﬁfre willing to lie under oath.

A T %as scared.

Q We’ll talk about that in a minute. But you're

willing to lie under oath, correct?
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A Yes,

Q You're willing to lie if it furthers what you want.

MS. HANRAHAN: Objection, argumentative.

MR. DRASKOVICH: I'd submit it’s not.

MS. HANRAQAN: It’s what you want talking to a minor.
It’s argumeﬁtative.

MR. DRASKOVICH: A 17-year-cld high school graduate.

THE COﬁRT: I —- I'1ll let that -- I'11 -- I'1l1l let her —-
let her answer .that guestion. But I don’t want —- I -- that’s
the onlyAquestiQﬁ I"1ll let her answer as far as that specific
issue.

THE WiTNESS{ Can you repeat the question, please?

Q BY-MR;JDRASKOVICH: You're willing to lie to obtain
what vyou want.

A No. I'm not.

Q You ﬁad.testified just a moment age that you were
scared, corfect?

A Yes.

Q Ih-youf testimony today concerning this December
10th, 2013, incident, you only had testified today that you
had one blaﬁk éfé; correct?

A Yes.

Q Hd@e%gf, at the preliminary hearing, you testified

that you had two.
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A I did not recall today that I had two black eyes at
the time.
Q So this preliminary hearing when you tes- where you

were testifying today that you were scared, you were adding
injuries to what you have testified today: correct?

A Nc.. I was not.

MS. DORMAN: I'm gonna object. That misstates her
testimony.

THE COURT: Sustained.

Q BY MR. DRASKOVICH: You testified today that this
injury to yOurleye -- and we're just gonna stay on the
December 10th, 2013, injuries for a little while. You
testified today that your stepfather hit you with a belt.

A Yes. |

Q Tﬁis i; the first time you’ve testified to that,
correct? |

A Yes.

Q This is the first time that you’ve (unintelligible)
in a statement to anybody, correct? You’ve never disclosed to

CPS or anybody else that he hit you in the face with a belt.

A Yes, I have.
Q And when was that?
A I had actually told my house parent. And I had told

my caseworker.
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0 And when was that?
A It was actually a couple menths ago.
Q Ckay. But you didn’t testify that -- concerning

that at the preliminary hearing. Did you?

A No. I did not,

Q You did testify at the preliminary hearing that he
hit you in the.back with a belt.

A Yes.

Q So you weren’t afraid to testify about him hitting
you with a belt,'éorrect?

A No. I was not.

Q But nonetheless, you had lied about your black eyes
because you&wereiafraid.

A Yes., |

Q You téstified at the preliminary hearing that he
beat you every other day.

A .Yesp

Q So you weren’t afraid to disclose these bi-weekly or
tri-weekly beatings, correct?

A I.Qas $cared but I -- after a while, I wasn’t.

Q Whén\ydu testified at the preliminary hearing, you

were not living with your family; correct?

A No. I was not.
Q You were 1iiving with your foster parents.
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A _Ygs.

Q .You’d been removed from your stepfather and your
mother’s home in January of 2014.

A Yes.

Q . And as a result of the actions of CPS and the State

of Nevada, you began going to therapy.

A Yes.

Q Ygur therapist was Lisa Durette.

A No.

Q Did ydu'—— who -~ what was your therapist’s name

that you :ecall?

A My-therapist is Janet Nordine, has been and is
currently.
C So is it your testimony that you were never referred

and spoke with a Dr. Durette?

A No. I have not.

Q Is.it your testimony that you did not meet with Dr.
Durette on May 19th, 20147

A No} T have not.

Q Is it your testimony that you did not tell Ms,
Durette that §ﬂé cof my friends told the counselor that she
said that dad‘punched me in the face but nobody believes me?

A Né. ,I did not tell her that. I don’t even know who

that person isf
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Q You didn’t tell her that nobody wants to believe you
that he doesn’t do anything to you because you keep getting
injured?

A No. ‘I did not tell her that.

Q Did ygu tell her there -- there’s been many reports
due to your bruises. But they don’t believe it when you tell
‘em -— when I tell them that I'm just clumsy?

A Nd. I do not know who this perscn is.

Q .Is it your testimony that you dot —-- that you did

not tell this thersp- this therapist that there’s been a point
where you'?e gotten hit every once in a while but it was just
a slap on the bapk of a head and not a big deal?

A No. i'did not talk to this person.

Q You didn’t tell this person that your dad has a
criminal record and you think that that’s maybe one of the

reasons why'they moved you from the house?

A No. I did not.
MS. DORMAN: And, Your Honor, it -- it appears that Mr,.
Draskovich is reading from a document. If we could just --

like, if I could follow along.

THE COURT: ‘Sure. Is it a ca- isn’t it a case note or
something?

Ms.'DoRyANQ I don’t know,

MS. HANRARHAN: Okay.
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MS. DCORMAN: Okay. So the document that Mr. Draskovich
is reading from, it is Lisa Durette’s office. But the doctor
is Dr. Harding; So maybe if he asked if it was Dr. Harding.

Q BY MR. DRASKOVICH: Same guestions concerning Dr.
Harding.

THE COURT: lOkay.

THE, wiTNEss: Yes.

MSi‘DQRMANf' You remember seeing Dr. Harding?

THE WITNESS: Yes.

MS. DORMAN: There you go.

MR. DRASKOVICH: Okay.

THE COURT: All right.

Q BY MR. DRASKOVICH: And then just so we have a clear
record, I’mrgonna ask you the same questions. So it’s your
testimony that you ne- you did not tell Dr. Harding that you
keep telling them that your dad’s not beating you or hurting
you but nobodyrwill believe you.

A Can_yQﬁ fephrase that? I don’t understand,

MS. DQRMAN: I —— I'm sorry. I’'’m gonna object as to the
form of the gUéSfion. She denied seeing Dr. Durette.

THE COURT: Mm—hm.

M3. DOéMAN: Because as we know, she probably never saw
Dr. Durette. But she hasn’t denied seeing Dr. Harding.

MR. DRASKQOVICH: I will start over. And like I said --
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it says Durette at the top but...
THE CCURT: That’s fine. Okay. So Dr. Harding.

Q BY MR. DRASKOVICH: Following the removal from your

home in January of 2014, you did see a Dr. Harding.

A Yes.

Q And you saw Dr. Harding on a somewhat infrequent
basis.

A Yes.,

Q You would talk to Dr. Harding about things that were

going on at youf previous home and what was going on with this
case, correct?

A Yes,

Q And you saw Dr. Harding on May 19th, 2014.
A Yes.
Q You told Dr. Harding that one of your friends told a

counselor that you had told her that you had been hit in the
face by your father.

A Yes.

Q Buf then he really didn’t. But nobody would believe
you that'he'didn't.

A I‘doh't understand.

Q You tbld the counselor, Dr. Harding, that nobody
would believe it_when you said that your dad didn’t hit you.

A I don’t remember telling her that.
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Q Okay. And 1if I told you that you did, would you
have any reason to disagree with me?
A Yes.éfI would.
Q All ?ight. You told her that nobody wants to

believe you because you continually get injuries and you have

since you were in the 3rd grade.

A I don’t remember telling her that either.

Q You told her, there are a lot of reports due to
bruises -- bruises. And they don’t believe I am clumsy.

A Iit01d her that I -- that they believed I was
clumsy. .

Q Okay. And I'm asking you that you said —-- told her

at least at that pbint in time, that no one would believe you,
that you were juét clumsy and your bruises were accidents.

A i_doﬂ;t remember telling her that.

0 If I told you that you did, would you have any
reason to disag;ée with me?

A Yes,

Q Okay. . fou told her that there has been a point when
you’ve gotten hit by your dad. Every once in a while, he
would slab yéu}at the‘back of the head. But at no point did

it ever hurt or was it abusive,

pay Y§$.:_I tcld her that.
0 And yeu told her that this is the most that your
D;£5—510944—R LAWRENCE/BROWN 06/02/2016 TRANSCRIPT

EIGHTHVUUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEQ SERVICES

120
001570




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

® o
step dad haé hit you.
A K£ the time, ves. I did.
Q 'AAﬁd ybu haven’t been with your dad -- step dad since
this periodgof time, correct?

A Yes.

Q Ybu have been with your step dad since May 18th?
a N@. I have not.
Q 'Qkay. You told the doctor that your dad has a

criminal reCord and you think that’s why you were removed from

the home..
A No; I did not.
Q Are you saying you did not say that?
A -I did not tell her that.
Q YQu-told her that when you were taken from the home,

you were upsét.

A 'Yeé;

Q You told her that you were pulled out of sch- school
in the middie,qf a test and interviewed,

A Ifﬁeéer‘told her that I was pulled out of the middle
of a test.' 

o} And Qqu didn’t tell her that they threatened to put
you in hanacpffs because you said that you didn‘t want to
leave? |

A I did.
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Q And who was 1t that threatened to put you in
handcuffs? .

A I.don’t remember the police officer’s name,

Q That you were then taken to Child Haven for three or

four hours. And then you went to foster...

A Yes.

Q ...care; You teold this counselor that you did not
feel scared. living with your father.

pa No, I did not.

Q Yet today you’ve talked about him standing, when
you're in tﬁe éth grade, on your chest with boots, jumpin’ up
and down?

A Yes.

Q Atrleast in May of 2014 you weren’t scared of him.

A I was scared.

Q But you teld the counselor that you weren’t.

A Ne. I did not.

Q You told the counselor that you can -- you only talk

to mom and dad on Wednesdays and Thursdays only ten minutes
between the fourlof them, counting, apparently, your siblings.
A T don”t remember telling her that.
Q Dié you tell the counselor you don’t know why you
can’t see yoﬁr mom and dad?

A No. I did not.
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Q You met with this counselor again on October 22nd,
2015.
A Yes.
Q Af that point in time you were telling the counselor
that you just want all these things to be done.
I A Yes.
Q ,Yqu want the matters to be closed.
A Yes.
Q You were upset because the criminal trial had been
moved back to Jénuary.
A Yes.
Q And that you want to gd to the Air Force after ycur
graduation.: |
A It’s the Army now.
) So if'she wrote Air Force, it would be a mistake.
A Yeé.
Q Yoﬁ met with her one other time on April 9th, 2015.
i
A Yes,
Q And through the course of your interview with her
that you —~_ybu tdld her that you’'d try and get the younger
| kids to lie fof you.
A No. “I did not.
Q fpu'had testified today that your mother allegedly

f T
1 would beat you sometimes.
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1 A Yes,

2 Q However, at the preliminary hearing, you testified
3 that she never would.

4 A Yes.

5" Q You teStified today that when she was beating you,
6 your step dad would step in to stop it. >

7 A Yes.'

8 Q Correct? And this is the same step dad that was

9 allegedly beating'you frequently.

10 A Yes.

11 0 You testified today that in 2010, you had a black
12 eye and stitcheg in the eyebrow; correct?

13 yiy Yés;

14" Q And that you had ran into the doorframe. That

15 that’s what caﬁsed these injuries.

16 A No. AThat’s what caused my chipped tooth.

17 Q And the black eyes -- and the black eye and the
18 stitches, Qhatfs your testimony now on cross that that -- how
19" -- how was that . -- o- occurred?

20 A Heidi.haa thrown a remote at me because I had

21 changed the channel.
22 Q Okay. Today you testified that there was another

23 time that you had a chipped tooth, correct?

24"_ Y Yes.
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Q

between
A
]

Q

And you testified just a little while ago that was
7 or 8 years old.

Yes.

And you testified today that that’s when your step

dad grabbed you by the hair and threw you to the floor.

A Yes,
~ Q That’s the first time you’ve ever told that...
| u
A No. It’s not.
h 0 .}fstory. When is another time that you have?
A .I.have told my house parent. And I have also told

my therapisé;‘
H Q And when did that occur?
A | .I.had told my therapist about a year ago and my
house parent around the same time.

Q .Ig.thg reascn that you didn’t tell them previcusly
1s because ?ou didn’t remember?

~ A No. T remembered it clearly. I just never told

because I was scared.

Q But you weren’t scared to talk about your

f'seé;
dad slappihg you in the back with a belt, correct?
h MS. DORMAN; I'm gonna object at this time, Your Honor.
She did —- she.téstified earlier that she was scared to tell
I about it. But she still told it.

he c-...

THE COURT: " Okay. I mean,
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MR. DRASKOVICH: Okay. It just goes to logic.

THE COURT: I mean, he can ask the...

You can ask the gquestions. I mean, if it becomes
like anything élée, repetitive, you can -- you can object.
But at this point, I think we’re good.

Q BY Mﬁ. DRASKOVICH: You had testified today that the
cut on the wrist, the photo which you were shown, was caused
by your stepfather; correct?

A Yés}

Q However, at the preliminary hearing you testified
that was caused when you were climbing over a fence. And You
fell down. .And:you cut it on a grate, correct?

A Yes,

Q It’s four testimeny -- if we’re gonna take your word

today, 1is it your testimony that you were lying back in July

18, 20147
A Yes,
Q You testified today that in Ju~ December of 2010 you

had a black -eye.

A Yes.

Q And that you were interviewed by CPS.

A Yes.

C And you told CPS that you hit your black eye on a

ladder, hanging lights.

D-15-510944-R LAWRENCE/BROWN 06/02/2016 TRANSCRIFPT
EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEQ SERVICES

126
001576




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

A Yes.

Q Then it’s your testimony today -- earlier today,
that you don’t ‘remember how you got that black eye.

A No. I do not.

Q But ﬁénetheless, you Jjust know that the story that
you told he; wésn’t'true; correct?

A Yes.

Q You wouid agree with me that the truth is the truth?
2% Yes. |

Q And that lies change?

A Yes.

Q Aﬁd'you}d agree with me that it’s harder to remember

stories than it is to remember the truth?

A Yés.

Q Sé when you tell a story you have to keep up with it
and maintain it, remember what you said before.

A Yes.

Q You had testified concerning the January 11th

interview with CPS.

A Yes.
Q I£ waélconcerning the bruising to your ribs.
A Yes.
Q And youvtold CPS that you fell out of bed,
A Yés.u
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Q And that was the truth.
A Yes,
Q Today you testified concerning your stepfather

hitting you with a belt, correct?

A Yes,

Q 'You'd agree with me that’s the only thing you
testified to conéerning him hitting you, correct?

A Yes.

Q You w;re asked during the preliminary hearing

whether or not you were hit with objects by your stepfather,

correct?
A Yes.
Q And you testified at the preliminary hearing that

your stepfather Bit you with a broomstick.

A Yes.

Q And at that preliminary hearing on July 18th, 2014,
you testifiéd concerning him hitting you with a pot.

A Yes.

Q Aﬁd at that same preliminary hearing, you testified
concerning Himzhittinq you with a spatula; correct?

A Yes.

Q But you didn’t testify about that today. Did you?
A NQ: "I did not.
Q But you have told us that you were scared back in
|
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July of 2014, correct?

A Yes.

Q And that’s why you lied.

A Yes.

Q You had testified today concerning bruises on your
back... |

A Yes.

Q ...and about you making up a story about falling off

the trampoline.

A Yes.

Q Ana you had testified today that you made that story
up yourself;

A fés.

Q Your step dad’s in jail during this time. ©Or I'm —-
I'm sorry. Subsequent to this, your step dad winds up in
jailj; correét?'

A I'm scrry. I don’t understand.

Q Ckay. In reference to this time that you fell off
and had bruises to your back and you made up the story that
you fell off a?trampoline, what -- what year are we talking
about, whaﬁ.time frame?

A Tﬁat weuld be December of 2010.

Q Okayi And you had tesﬁified that you had a

conversation with your step dad in reference to this injury.

D-15-510944-R LAWRENCE/BROWN 06/02/201% TRANSCRIPT
EIGHTH JUDICIAL DISTRICT CQURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEO SERVICES

129
001579




10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23

24

A Yes,

Q And that he told you to make up the story that you
hit yourself_iﬁ the back with an extension cord because that
would be more bélievable, correct.

A Yéé.

Q '%Pd the reason you did that was because you didn’t
get a cel;;%honé for Christmas, correct?

A Ifﬁét's what I was told to say.

Q  You jQSt testified concerning the same injury at
your preliminar? hearing in July of 2014, correct?

A Yeg,

Q Apd.you had testified at the preliminary hearing
about your.étepfather telling you what to say in reference to
those injuﬁies to your back, correct?

A Yes.

Q Aﬁd aqéo:ding te your testimony in July eof 2014, vyou
testified thét your dad told you that you had fallen on your
back off of:a'trampoline; correct?

A Iidon’t‘remember saying that.

Q | Ifsee} So today, you testified you made up that
story yourself ﬁoncerning the trampocline.

A . Y;s.

Q ‘ Héﬁever, when you testified two years ago, you

testified that:your dad told you to make that up; correct?
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A I doh’t remember that.

Q Because stories are hard to remember, correct?
A Yesi

Q In your letter that you had written, and it was

1 shown to you,. you testified that you had written that the

night before the preliminary hearing?

A Yes.

MR, DRASKOVICH: Can I see a copy of that?

MR. GOWDEY# The prelim or the letter?

MR. DRASKOVICH: Yeah. The letter. Nah, the letter’s
The letﬁef (unintelligible).

MR. GOﬁDEY; {Unintelligible).

MS. DORMAN: (Unintelligible) Exhibit 11.

MR. GdWDEY: Nope. Here it is right here,

MS. DORMAN: I got it,

MR. DRASKQVICH: Thank you.

Q BY MR. DRASKOVICH: You weren’t afraid to tell your

dad that he was .the worst fucking excuse as a father prior and

during your preliminary hearing, correct?

A I"wasn’t the one who said that.
MS. DORMAN: I'm gonna object.
THE WITNESS: I wrote it in a note.

MS. DORMAN: That misstates testimony. She didn’t say

‘ fucking durihg:the preliminary hearing.
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MR.

DRASKOVICH: It was in the letter. 2and it was read

te you during the preliminary hearing.

THE COURT: What -- okay. So let’s just assume

(unintelligiblé) it wasn’'t -- she wasn’t —-- it was a letter

that was presented, correct?

MS.

DORMAN: What -- well, right. But if we’re gonna ask

about the letter, let’s ask about the letter. If we’re gonna

ask about her testimony, then let’s ask abcout her testimony.

But he’s...

MR.

DRASKOVICH: 1I'1ll back it up.

THE COURT: All right.

MR. DRASKOVICH: 1I’1ll back it up.

THE CQOURT: Go ahead.

Q

BY MR. DRASKOVICH: You testified that you wrote

this letter to your dad just before the preliminary hearing,

correct?

A

Q

A

Q

Yes.
And you wrote this letter.
Yes,

And you’d agree with me that you weren’t afraid to

write in this letter that your father was the worst fucking

excuse as a father.

A

Q

T didn’t knew anybody was going to see it,

What "did vou do with this letter after you wrote 1it?
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A I had put it in my bedroom in my drawer.
Q And it’s your testimeny that nobody teld you to
write this letter?
A Nobody did.
Q In this letter, you wrote that he called you a bitch

and a fuck; correct?

A Yes.

Q However, you didn’t testify to that during your
preliminary hearing. Did you?

A Ne. T did not.

Q You téstified at the preliminary hearing, he would

call you stupid and a rat; correct?

A Yes.

Q And that’s different than the prior two words that I
had mentionéd to you, correct?

A ves.

Q lAﬁd §§u would agree with me that the truth remains
the same but made up stories change?

MS. DORMAﬁ;V I’'m gonna object. That’s been asked and
answered mﬁifiple times.

MR. DRASKOVICH: Different subject.

MS. DORMAN: I -~ I don't care. It’s the same question.

THE COURT :‘ Sustained.

0 BY MR, DRASKOVICH: You had testified today —- you’d
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agree with me, it’s the first time you testified to this, that

your dad would stand on your chest and jump up and down?

A

Q

In court, vyes.

And s¢ your testimony that you told somebody about

this before today’s hearing?

A

¢

ago.

Q

Yes.
And wheo was that?
My therapist and my house parent.

Same time frame as the other questions?

No. Those were actually, maybe, two or three months

Okay. So all this time, you haven’t teld anybody

about this?;

A

No. I have not.

And it’s your testimony that you were in the 4th

Yes.

So_ygu would’ve been 8, 9 years old?
Ifdoﬁff know.

four.étep dad’s a big man. Isn’t he?
Yes. He is.

Weighs over 300 pounds.

I-doq’t'know.

He’s heavy.
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You were interviewed in reference to your stepfather

on January 8th, 2014,..

A Yes,

Q ...with Detective Emery...

A Yes.

Q ...and Specialist C. Kegley; correct?
A Yeé.

Q And afithat point in time...

MR. DRASKOVICH: Page ©, counsel.

Q0  BY MR. DRASKOVICH: You said that your dad’s a 300
pound man.

A - f don’t remember.

MS. DORMAN: I'm sorry, What are you referencing? Oh
gotcha. Gotch?. Thank vyou.

Q BY MR. DRASKOVICH: §So you don’t remember telling
the police and the:Specialist that your dad was a 300 pound
man??

A Né. i do not.

Q Ydu told ‘em that your dad did not hit you. And I'm
stickin’ onrfhis.interview, the January cof 2014 interview.

A Yes.-.I did.

Q _Yaﬁ told ‘em that your dad does not hit you and he
has never hit yoﬁ.

A Yes. I did.
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Q You were asked about how you got those marks on your
back.

A Yes,

Q And you responded, nobody had hit me.

A Yes.

Q Let’s talk about these runaway incidences, the

second two, the one you testified occurred when you were in

the 2th grade; correct?

A Yes.
Q And your mom told you to go away from the house.
A Yes.

Q And you did.

A Yes,

Q And éccording to your testimony, that’s a runaway
incident?

A Yés.

Q -The third incident you talked about, you were in the
9th grade.'ﬁYourtestified that your stepmother told you to
leave. Buﬁ'you went in the backyard instead.

A Yés. |

Q .Aﬁd according to your testimony, that’s a runaway
incident?

A Yes.

Q Today you testified that as a result of all these
D*15—516944—R LAWRENCE/BROWN 06/02/2018 TRANSCRIPT

EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT - FAMILY DIVISION - TRANSCRIPT VIDEQ SERVICES

136
001586




10

11

12

13

14

15

16

17

19

20

21

22

23

24

® o
horrible beatings, you have scars; correct?

A Yes.

Q However, you were asked that same question on Janua-
or on July lBth, 2014. Do you remember that?

A Nc. I do not.

MR. DRﬁSKQVICH: Counsel, I'm referring to page 28.

0 BY MR. DRASKOVICH: And if I told you that vou
testified that you had no scars, would you have any reason to
disagree witﬁ me?

n Depending on the part of the body, vyes.

Q I»see. But you didn’t make that distinction in
July. Did fou?' You testified that you had no scars.

You testified that when you were living with your
mother and your stepfather that you weren’t allowed to have

friends cver, correct?

A Yes.

Q And ﬁhat was frustrating for you.

A Not'really. No.

Q So_yoﬁ weren’t frustrated that you couldn’t have

friends over?

A ﬁo.

Q You wanted to have a social life at that period of
time, correcf?.

A I had what I could have,
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Q I see. But you didn’t want more?
A I didn't need more.
Q So you're in the 8th grade and friends aren’t

important téryou?

A No. _My st- my studies were more important to me.

Q You had testified today concerning a ccouple cf
injuries that you had suffered since you’ve been in foster
care.

A Yes.

Q And did you testify that those were mincr injuries

or severe injuries?

y2y The bike accident was severe.
Q Okay. Let’s start about the first -~ let’s talk
about the first incident, the concussion. Okay? You were

seen in the hospital on September 16th, 2014, for that head
injury: correct?

A Yes.

Q You had told the doctor that the injury had occurred

the day before?

A Yes.
Q You didn't tell the doctor that it was a soccer
accident. Did you?
A ves. I did.
Q Y;t told the doctor that you were dizzy and that
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you’d been dizzy since you’d hit your head?

A Yes.

Q Andlﬁou underwent a CAT scan?

A Tbat;was not my choice,

Q You underwent a CAT scan?

A ThatFWés not my choice.

Q But %pg'did undergo a CAT scan?

A Yes. |

Q It’é;kind of a scary to undergo, correct?

A Nét %eélly.

Q First time you’d ever had a CAT scan, correct?
A Yes.

Q And it‘Was discecvered that you had a concussion.
A The doctor had told me I didn’t have one.

Q Oka?*l S50 if he wrote that you suffered from a

concussion,ithe'doctor was wrong?

'A I'm just going off of what he had told me.

Q At no point in time was CPS called in reference to
this concus%ion that vyou had suffered, correct?

MS. DORMAN,:  Objection, how would she know that? And
what’s the‘feleVance?

MR. DRASKOVICH: Well, I think it’s clearly relevant.

Q BY MR, DRASKOVICH: Let me ask you this. At no

point in ti@é Were you interviewed by CPS in reference to this
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o ®
concussion?

MS. DCRMAN: Same objection, relevance.

TEHE COURT: It’'s —-- overruled. He can ask the question.
I don’t know wbat the answer’s gonna be ‘cause I'm tryin’ to
figure this but_on my —- with the testimony.

MS. DORMAN: Well, I -- I mean, I would submit to this
Court that’aﬁ the time that she sustained that injury, she was
in DFS custédy, meaning we were her legal custodian.

THE COURT:: OCkay.

MS. DORMAN} So...

MR, DRASKO&ICH: And -- and when...

MS. DORMAN: ...what she -- I'm sorry.

MR. DRASROVICH: I'm sorry. Go ahead.

MS. DORMAN: What she knows or doesn’t know about what
was con- conveYed to her legal custodian, I -- I don’t know
that she knows the answer to that.

THE CQURT; So she’s suppo-...

S?, Samantha, only —- I mean, any witness, whether
it be you of,sémebody else in -- in the -- any of these
courts, only -- .don’t speculate. Don’t guess. If you know —-
if you know an answer, you have to answer. If you’re not sure
or you don’t kﬁow, say you don’t know.

Bat ;ﬁ— it is a fair question. And I get -—- I get

that -- that she was in DFS -- or under our custody.
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THE COURT: But the question’s okay to ask.

him to rephrase it.

guess.,

DORMAN : Yeah.

I don’t know -- just, if you don’t understand, ask

Just say, you don‘t know,

THE WITNESS: COkay.

THE COURT: Sound good?

THE WITNESS: Mm-hm.

THE CQURT: Thanks.

If you don’‘t know the answer,

Qkay?

Bf MR. DRASKOVICH: Now in reference tc this

don’t

I mean, they were coming and in- interviewing you in

Q
September i6th;-2014, concussicon, you were never interviewed
by CPS 1in refefence to your suffering that injury?

A No. 1 was not.

Q Yéu’d been seeing CPS a lot for the previous years,
correét? | |

A Yés,

Q
20087

A ,Yeé.

Q 2OQ9?

A Yes.

Q 2010?2:

A Yes.

Q 201172
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A

o

Yes.
‘127
Yés.
Y137
Yes.
1149
Yes.

And ycu were repeatedly asked in all these visits,

how you suffered your injuries; correct?

A

Q
accident,

A

0
they?

A

Yes.

And you’re repeatedly telling them that they were by
cgfréct?

Yes.

But they wouldn’t take that for an answer. Would

For @ while, they did. Then they stopped believing

my stories that I was telling.

0 You are a clumsy kid. And I'm not trying to be
mean. But &ou ﬁurt yourself sometimes.

A Méybe once or twice,

Q Iﬁ‘your lifetime?

P21 Yes,

Q I-see. Now, this cconcussion accident, that wasn’t

the only time that you were in a hospital in the month of
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September 2014:; correct?

A

Q

you had?

A

Q

I don't remember ancother time that I was.

You had testified concerning a bike accident that

Yes.

That:was cn September 27th, 2014°
Yes;i

Thétrwas just two weeks later?
Yes.‘

So you're out of the custody of your parents.

You‘re in foster care. And you’re hospitalized two times in

the same month, correct?

A

Q

Yes.

And when you were seen at the hospital, you had

abrasions, scratches?

a

Q

A

A

MS.

Yes.

You had scratches on your abdomen?
Yes.

Oh‘ybg; arm?

Yes.

Your ieg?

Yes.

DORMAN: I'm sorry. Which one are we talking about?

MR. DRASKOVICH: The September 27th...
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MS. DCRMAN: The bike?
MR. DRASKOVICH: ...hospital wvisit, the bike...
MS. DORMAN: The bike?

MR. DRASKOVICH: ...accident.

MS. DORMAN: Okay.

Q BY MR. DRASKOVICH: And we’re all adults and there’s
a lot of things of this area that we talk —-- that happen in
courtrooms like this. But you —- you suffered a vaginal...

A Yes.

Q ‘.f.injury, correct?

A Yeé. |

Q Aﬁa ﬁhat injury was so severe, that they transferred

you to Sunrise Hospital?
A Yes.
Q They transferred you to Sunrise Hospital because

they wanted you to see a specialist?

A Yes.

e And that specialist ordered an internal ultrasound,
correct?

A Yes.

0 Aﬁd thét's where they insert an object up into that

area. ..
MS. HONODEL:. Your..

MS. DORMAH; I'm gonna object as to relevance at this
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point, honestly.
MS. HONODEL: Join.
MR, DRéSKOVICH: If it had occurred at their home, they’'d
be facing Sexuai assault charges. Sc what’s the difference?
MS. DORMAN: It didn’t. So that’s the difference.
THE COPRT: Well...

MR. GOWDEY: Oh.

THE CQURT: ©Okay. But -- but -- but I don’'t —-- but I
don’t know thafgit’s necessary to talk about what the -- we
know that if sbe.had an ultrasound -- we don't...

MS. DORMAN: I - do we really -- and I —- I think that

it’s funny fhaf...

THE. COURT: I don’t -- no one’s dis- no one’s...
MS. DORMAN: ...Mr. Gowdey thinks it’s funny...
THE COURT: ...disputing that -- that...

MS. DOﬁMAN:i Right.,

THE COUﬁTi‘ ...she went for an ultrasound.

MS. DORMAN;l But see...

MR. GOWDE?: Ac- actually...

MS. DORMAN: The.

MR. GOﬁDEY;. If —— if T may clear up the recerd. I don’t
think the question was funny. I think...

MS. DORMAN: No. I think my res-...

MR. GOWDEY: ...the assertion...
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MS., DORMAN: ...he thinks my response...
MR. GOWDEY: ...the assertion that since it didn’t happen
when -- when it -- when in her —-- in -~ in their custedy...

THE COURT: QOkay. So get this. I'm tryin’ to figure out
what’s happening in this case ‘cause you know all about this
case and I'm learning. For the last three hours, I’ve been
learning about what’s been going on, c¢riminally in the
preliminary hearing and this case. %0 I dont —- I -- I —-
let this witness testify and move on.

MS. DORMANE.‘I understand what you’re saying. But I need
to respond to what he’s saying. Okay. So my cbjection was
relevant. And that was specifically to what happens during a
Vaginallule‘ultrasound.

THE COQURT: Right. Ckay. No. That’s what I want to go
over.

M3, DORMAﬁ;- Mr. Gowdey didn’t laugh because he said,
well, if it happéned in their home...

THE COURT: :Okay.

MS. bORMANL ...they would be facing —- that’s...

THE COURT: That...

MS. DORMAN: That’s not relevant ‘cause that’s not what
happened. So it’s not funny. That’s... not funny.

MR. GCWDEY: And.

M3. DORMAN: ...not funny.
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MR, GCWDEY: And it’s...

MS. DORMAN: That’s not what happened.

MR. GOWDEY: The fact of the matter is, Your Honor, every
injury that oﬁcurred in their home was suspected abuse. But
every injury that occurred outside their home, none were
suspected abuse. I find...

MS. DQRMAN: And why does...

THE COURT:" Okay.

MR. GOWDEY: I find...

THE COURT: Ckay.

MR. GOWbEY: ...that the idea that...

MS. HANRAHAN: That’s argument. Now we’re arguing,

MS, DOéMAN: Now we’re arguing.

THE COURT: Well, yeah.

ME. GOWDE?: I’ll move...

THE COﬂRT: Ex- exactly.

MS. DORMAN: But what is the relevance of the...

THE COURT: So I don’t know that...

MsS. DORMA&E ...ilnternal...

THE cdﬁRTf - ...it —-- there isn’t...
MS. DORMAN: ...vaginal...

THE COURT: ...that’s rel-...

M3. DOéMAN; ...ultrasound?

THE COURT: - I don’t think that’s relevant. I think the
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fact that -- okay. So it’s all good that you had a -- an
ultrasound. And now we’re gonna find out what they found in
the ultrasound. I think that’s relevant.

MR. DRASKQVICH: Ckay.

THE CQURT: If that”s where we’'re going with this.

MR. DRASKOVICH: And it was...

THE COURT: And that’s what I need to know.

Q BY MR. DRASKOVICH: And following this internal
ultrasound, you were found to have injuries into your va-
vaginal area; correct?

yiy I don't know. They didn’t tell me.

Q Ybu were not told that you had a hematoma the size

of an egg in your...

A No.

Q .;.internal labiav?

a No. "I did not.

Q And you had a torn internal labia? It’s called

labia minora.

A I knew about the torn one. But I didn’t know...

Q You didn’t know about the egg-sized...

A Né.

Q .. .hematoma?

A No.

Q And the tear to that area of your body was so bad
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